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Biz Türkiye’nin görsel,
işitsel ve dijital

palatformlarında faaliyet
gösteren, Türkiye’nin en uç 

noktalarına ulaşan
en dinamik medya

kuruluşuyuz.
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Değerli okuyucularım, uzun yıllardır içinde bu-
lunduğum haber sektöründe sizlerle yeniden 
buluşmuş olmak ve kendi imzamızla sıfır-

dan başladığımız dergimizin ilk sayısını çıkarmış ol-
manın mutluluğunu yaşıyorum. Bu pandemi sürecinde 
yeni bir sayfa açmak her ne kadar zor da olsa bizler 
de dergimizde yer alan belediyelerimiz gibi durma-
dan, güçlüklere boyun eğmeden çalışmayı ve üretmeyi 
kendimize görev edindik.  Halkın refahı için üreten 
ve üretmek için gayrette bulunan her vatandaşımızın 
yanında olan belediyelerimizin haber ve projelerini 
derleyip yayımladığımız dergimizde bizlerin amacı 
doğru, 1. ağızdan alınmış en yeni ve güncel haberleri, 
projeleri ve bilgileri sizlere kolay ulaşılabilir bir hale 
getirip sunmaktır. 

Büyük umutlarla başladığımız 2020 yılının bizlere ge-
tirdiği zorlukları hep birlikte aşmamızı temenni ediyo-
rum. Bu süreçte çalışmak, düşünmek ve harekete geçip 
üretmek her ne kadar zor olsa da azimle ve dirayetle 
çalışıp ortaya çıkarmış olduğumuz dergimizin Aralık 
sayısını sizlere sunuyoruz

2020 yılını iyisiyle, kötüsüyle geride bıraktığımız 
günler gibi güçlükleri ve sıkıntıları da geride bıraka-
cağımıza canı gönülden inanıyorum. Şu zamana kadar 
milletçe ortaya koyduğumuz birlik ve beraberliğin 
bizleri güzel günlere ulaştırmasını umuyor, güzel bir 
yarınlar için çalışmakta olan belediyelerimizin haber-
lerini derlediğimiz dergimizin Ülkemize ve mille-
timize hayırlı olmasını temenni ediyorum
Saygı ve Selamlarımla...

Nurşen ÇAKIT
lıder



Mustafa ALLAR
Gerede Belediye Başkanı
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Sitesi’nin yıkılarak şehrin silue-
tine uygun tarihi görünümlü bir 
yapıya kavuşturmak için Arasta 
Projesi yapımını başlattı.
Ankara Hamam önü dokusunun 
yansıtılacağı Arasta projesi, 
yaklaşık 1000 M2 arsa üze-
rinde yapımı devam ediyor. 
Restorasyonun tamamlanması 
ile birlikte içerisinde 12 adet 
dükkân, 6 adet ofis, 1 adet ka-
feterya, 1 adet restoran, millet 
kıraathanesi, hanımlar lokali, 
yöresel ürün pazarı ve el sanat-
ları ürün satış dükkânlarının yer 
alacağı proje, 2 bin 139 metre 
karelik bir alana sahip olacak.

YUKARI TEKKE CAMİ 
RESTORASYONU 
DEVAM EDİYOR 
Gerede Kabiller Mahallesinde 
bulunan halk arasında da Yukarı 
Tekke Camii olarak da bilinen 
Camide restorasyon çalışmaları 
tüm hızıyla devam ediyor.
Tarihi yapısıyla yıllardır ayakta 
duran Türbe, cami ve çevresin-
de restorasyon çalışmaları tüm 
hızıyla devam ediyor. Tarihi 
doku korunarak zamanla 
yıpranmış, zarar görmüş bö-
lümlerinin tadilatı yapılıyor. 
Tadilat dolayısıyla ibadete 
kapalı olan caminin 

restorasyon ve çevre düzen-
leme çalışmasının ardından 
2020 yılının son çeyreğinde 
ibadete açılması planlanıyor. 
Gerede Kabiller Mahallesi’nde 
bulunan Yukarı Tekke Camisi-
ni, kitabesinden öğrenildiğine 
göre Abdullah Efendi 1850-
1851’de yaptırmıştır. 
Cami dikdörtgen planlı 
kerpiçten yapılmış 
beden duvarlarına sa-
hiptir. Caminin üzeri 
ahşap bir çatı ile ör-
tülmüştür.

Gerede’nin merkezi konumunda bulunan Tarihi Kiliseli Tüccar Han, Yukarı Tekke Camii 
ve Arasta’da; tarihi dokunun izleri yansıtılarak restorasyon çalışmaları devam ediyor.

KİLİSELİ TÜCCAR HAN 
ASLINA DÖNÜYOR
Gerede Arasta bölgesinde bulu-
nan ve tarihi yapısıyla İlçenin 
ilk ticaret merkezi olan Kiliseli 
Han’ın restorasyonu tamamlan-
mak üzere.
Bizans döneminden kalan ve 
uzun süre kullanılmadığı için 
son derece bakımsız ve yıkı-
lacak hale gelen han, tarihi 
dokusu bozulmadan zama-
nın mimarisinin birleşimiyle 
harmanlanan restorasyon ça-
lışmaları neticesinde henüz 
yapımı tamamlanmamış olsa 
da gerek ilçe sakinlerinin gerek 
ilçeye gelen misafirlerin ilgisi-
ni çekmeyi başarıyor. Meraklı 
gözlerle yapımı takip eden ilçe 
sakinleri restorasyon bitimini 
heyecanla bekliyor. Yapılan ça-
lışmalar kapsamında geçmişte 
dışına yapılan badana özenle 
kaldırılarak orijinal taşlar ortaya 
çıktı.
Tarihi Han tamamlandığında 
Üst katları Butik Otel, alt katları 
ise lokanta/kafeterya ve yöresel 
ürün ticaret merkezi olacak. 23 
odası bulunan hanın, dış cep-
hesi de dâhil aslına uygun hale 
getirilecek.

TARİHİ ARASTA’DA 
ÇALIŞMALARIMIZ 
DEVAM EDİYOR
Gerede Belediyesi, Kitirler Ma-
hallesi’nde ekonomik ömrünü 
tamamlamış atıl vaziyette bu-
lunan dükkânların ve Kültür 

Tarihi Doku 
Canlanıyor

lıder



8

Gerede Tabakhanelerinde yaklaşık 
3000 kişinin çalıştığı 130 fabrikada 

üretim yapılmaktadır. Gerede’de üretilen 
deriler Türkiye’nin ayakkabılık deri ihti-
yacının en az %50’sini karşılamaktadır. 
Gerede’de Deri üretiminin geçmişi baba-
dan oğula/ustadan çırağa sistemiyle 900 
seneye kadar uzanmaktadır. Şehir içeri-
sinde kalan tabakhanelerin taşınma süreci 
de devam etmektedir. 1 Milyon 360 bin 
m2 üzerinde bir alanda şu anda 50 fab-
rikanın yapımı devam etmekte olup 11 
fabrika inşaatını tamamlayıp son derece 
modern bir ortamda çalışmalarını sür-
dürmektedir. Şehir merkezinde kalan ve 
hem çevre kirliliği hem de kötü kokuya 
sebebiyet veren tabakhanelerin İlçeye 4 
km mesafe uzaklıkta bulunan Deri Orga-
nize Sanayi Bölgesine taşınması Gerede 
halkını memnun etmesinin yanı sıra hem 
işveren hem de işçileri de oldukça mutlu 
ediyor.

GEREDE DERİ ORGANİZE 
SANAYİ, İLÇE EKONOMİSİNİN 
BELKEMİĞİ
Gerede Belediye Başkanı Mustafa Allar’ın 
en büyük projelerinden biri olan, Türki-
ye’nin tek Deri İhtisas Sanayisi kurulum 
çalışmaları devam ederken yerli ve milli 
teknolojinin kullanıldığı yeni sanayi böl-
gesinde 50 fabrika yapı ruhsatı alırken 
11 fabrika da faaliyetlerine başladı. İlçe 

merkezinde yaydığı koku nedeniyle va-
tandaşları rahatsız eden tabakhanelerin 
taşınmaya başlamasıyla birlikte ilçede 
uzun yıllardır yaşanan koku sorunu da 
çözüme kavuşacak.
Dericiler Şehri olarak bilinen Gerede, 
Türkiye’nin deri üretim merkezi olma 
yolunda ilerliyor. Fabrikalarda ham deri-
ler işlenerek ayakkabılık deri başta olmak 
üzere deri materyallerinin kullanıldığı tüm 
ürünler için üretim yapılıyor. Türkiye’nin 
tek Deri İhtisas Sanayi olan Gerede, ülke-
nin en önemli deri tedarik merkezi olarak 
da dikkat çekiyor. İlçe merkezine yakla-
şık 4 kilometre uzaklıktaki 1 milyon 360 
bin metrekare alan üzerine kurulan Deri 
Organize Sanayi Bölgesinde 11 fabrika 
faaliyete geçerken 50 fabrika da yapı ruh-
satı alarak inşaat çalışmalarına başladı. 
İlçe merkezinde bulunan ve kötü kokuya 
neden olan tabakhanelerin yeni yerine ta-
şınmasıyla birlikte özellikle yaz aylarında 
evlerinde pencerelerini dahi açamayan 
vatandaşlar uzun yıllar sonra rahat nefes 
almaya başladı. Yerli ve milli teknolojinin 
kullanıldığı Deri Organize Sanayi bölge-
sinde ayakkabı derisinin yanı sıra üretilen 
farklı deri ürünleri de dünyanın farklı ül-
kelerine ihraç ediliyor.

BÜYÜKBAŞ HAYVAN DERİSİNDE 
GÜCÜMÜZÜ GÖSTERECEĞİZ
Gerede Belediye Başkanı Mustafa Allar, 
Deri İhtisas Sanayi’nin Türkiye’de Gere-
de’de tek olduğuna dikkat çekerek, şunları 
söyledi: “Gerede Deri Organize Sanayi, 
ilçe ekonomisinin belkemiği ve lokomoti-
fi. Gerede’de bulunan Deri İhtisas Sanayi 
olarak Türkiye’de tek. Şu an geldiğimiz 
nokta itibariyle burada 1 milyon 360 bin 
metrekarelik alanda yaklaşık 128 adet 
parsel var. 3 bin, 6 bin ve 9 bin metreka-
relik parseller var. Burada yerli ve milli 
teknoloji kullanılıyor. Üretim ve kapa-
sitemizi artırmak için çalışıyoruz. Yerli 
ve milli sanayimiz ile uluslararası alanda 
büyükbaş hayvan derisinde gücümüzü 
göstereceğiz.”

600 TON HAM DERİ İŞLEYECEK 
KAPASİTEYE ULAŞACAĞIZ
Gerede Deri Organize Sanayi Bölge 
Müdürü Hakan Özyiğit, ise organize sa-
nayinin 1 milyon 360 bin metrekare alanın 
üzerine konuşlandığını açıklayarak, “128 
sanayi parselimiz mevcut. 50 fabrikamız 
yapı ruhsatını alarak inşaat çalışmalarına 
başladı. Fabrikalardan 11 tanesi faaliyete 
başladı. Mevcut alanımızda günlük 200 
ton üretim kapasitesi var iken organize 
sanayi bölgesinde 600 ton ham deri işleme 
kapasitesine sahip olacak” şeklinde ko-
nuştu.

Gerede 
Deri Üssü Oluyor

lıder
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SAVUNMA SANAYİNİN DEV 
FİRMASI GEREDE’DE 
YATIRIM YAPTI
1974 yılında açılan ve 2007’lere 
kadar hizmet veren ve yıllardır atıl 
durumda kalan Gerkonsan;  Gerede 
Belediye Başkanı Mustafa Allar’ın 
girişimleriyle TMSF 
tarafından tekrar ihale 
edilerek üretim ya-
pacak ve istihdam 
sağlayacak bir firma 
tarafından alınarak 
ekonomiye kazandı-
rılıyor.
15 yıla yakın bir zamandır dumanı 
tütmeyen Gerkonsan’ı Türkiye’nin 
dev firmaları arasında yer alan ASP 
Assan gibi güçlü kuruluşun satın 
alması ilçede de büyük bir sevinç 
oluşturdu. Vatandaşlar, fabrikanın 
dumanının tüteceği günü beklerken, 
Assan’ın ilçe ve ülke ekonomisine 
sunacağı katkı oldukça fazla olacak. 
Assan firması, 2021’de fabrikada ilk 

üretimi gerçekleştirmeyi planlıyor. 
Temeli atılan binaların inşasından 
sonra bu bölümlere ekstra makine-
ler de getirilerek savunma sanayine 
yönelik üretim yapılacak. 2021’de 
Assan, yaklaşık 300 işçi ile üretime 
start verecek.

Belediye Başka-
nı Mustafa Allar; 
Savunma Sanayi 
sektörünün öncü 
f i rma la r ından 
olan ve Ocak 
ayında TMSF’nin 

satışa çıkardığı Gerkonsan’ı satın 
alan ASP Assan firması çalışmaları-
na devam ediyor. Merhum Erbakan 
hocamızın miras bıraktığı ve yıl-
lardır atıl durumda kalarak bizlerde 
üzüntüye neden olan Gerkonsan 
hayata geçerek İlçemize, Bölgemize 
ve Ülkemize hizmet etmeye devam 
edecek. İlçemizde istihdama katkı 
sağlamaları ise bizleri ziyadesi ile 
sevindiriyor.

Karma OSB’de

Fabrikalar Hızla
Yükseliyor

       Gerede Belediye Başkanı Mustafa Allar’ın göreve başladığı 2014 
yılında 4 fabrika olan Karma Organize Sanayi Bölgesinde bugün 18 fabrika 
mevcutken bunun üzerine her geçen gün yenileri eklenmeye devam ediyor. 
Daha yoğun talep gören ve gelişmekte olan Gerede Karma Organize 
Sanayi Bölgesinde geçtiğimiz aylarda temelleri atılan 2 jelatin fabrikasının 
çalışmaları hızla devam ediyor. Fabrikalar tamamlandığında ilçede yaklaşık 
300-500 kişiye istihdam olanağı sağlayacak.

lıder



İstanbul ve Ankara’nın ortasında bulunmanın 
sunduğu imkanlarıyla GEREDE doğaseverleri, 
temiz oksijen dolu hava solumak isteyenleri, 
büyük şehirlerin karmaşası, bunaltıcı havası ve 
gürültülü ortamından rahat bir nefes almaya 
ve dinlenmeye davet ediyor. 

İstanbul ve Ankara’nın ortasında 
bulunmanın nimetiyle hafta son-
ları binlerce misafirini ağırlayan 

Esentepe Mesireliğine; Gerede Be-
lediyesi tarafından doğaya uyumlu 
kafe-restoranlar, çeşmeler, tuvaletler 
yaptırıldı, Ramazan Dede Türbesinin 
ve Camisinin çevre düzenlemeleri 
gerçekleştirildi. 600-700 yaşına ulaş-
mış çam ağaçları ise koruma altına 
alındı. Mesirelik alana fidanlar diken 
Gerede Belediyesi, geçmişten aldığı 
emaneti gözü gibi koruyarak gelece-
ğe taşımayı amaç edindi. 
Gerede sunduğu bu eşsiz imkânlar-
la doğaseverleri, temiz oksijen dolu 

hava solumak isteyenleri, büyük 
şehirlerin gürültüsünden karmaşa-
sından, bunaltıcı havası ve yorucu 
ortamından rahat bir nefes almaya 
ve dinlenmeye davet ediyor. 
Esentepe Mesireliğinin kuzeyinde 
yer alan 5 Şehir Yaylasında hak sa-
hiplerine Türkiye’de bir ilk olarak 
tapular verildi. 2B kapsamında 
turizm alanı ilan edilen yaylalarda 
Belediyeye ait parsellerin satışına 
hazırlanılıyor. Hak sahipleri tapula-
rını almanın mutluluğunu yaşarken 
doğal yapıya zarar verilmeden tu-
rizme açılacak yaylaların büyük ilgi 
göreceği tahmin ediliyor.

Turizm dediğimiz zaman hem yaz tu-
rizmi hem kış turizmi anlamında 
doğal olarak Gerede gündeme gel-

mektedir. Gerede bu iki mevsimde de 
oldukça şanslıdır. Kış Turizmin-
de Arkut Dağı Kayak Merkezi 
Gerede’nin dünyaya açılan 
penceresidir. 900 metre-
lik slalom, 5000 metrelik 
mukavemet pisti; kayak 
sporunu yeni öğrenenler ve 
az bilenler için idealdir. Kayak 
hocaları eşliğinde T-Bar teleski-
si ve kafeteryası hizmetinizdedir. 
Şehir Merkezine en yakın kayak 
merkezi unvanını taşıyan Arkut 
Dağı; güvenilir ve asfaltlı yolla-
rıyla, yaşları yüzyıllara varan çam 
ve köknar kaplı ağaçlarıyla görül-
meye değerdir. Ayrıca Arkut Dağı 
Kayak Merkezinde; Yurt içi ve 
Uluslararası Kayak Yarışları, 
Balkan Yarışları, Kayaklı Koşu 
yarışmaları düzenleniyor. Kayak 
Milli Takımı da kamplarını Arkut 
Dağı Kayak Merkezinde yapıyor.

Arkut Dağı 
Kayak Merkezi
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Doğal güzelliklerle bezenmiş, 
%65’i ormanlarla kaplı Gerede’nin 
turizm denilince akla gelen yerleri 
Arkut Dağı, Esentepe Mesireliği ve 

Yaylalardır.

Kış Mevsimi kadar Yaz Mev-
simi de bir başka yaşanır 
Gerede’de. Yemyeşil dağları, 

ormanları, yaylaları, mesire yerleri, 
tarihi eserleri görülmeye ve gezmeye 
değerdir. Gerede’nin 1 Km yukarı-
sında yer alan ve ulaşımı çok kolay 
olan Esentepe Mesireliği ise az rastla-
nan güzelliklerdendir. Rahmetli Barış 
Manço’nun ifadesiyle “altı çim, üstü 
çamdır” dünyada da benzerine nadir 
rastlanır. Yaz mevsimi olduğunda 
futbol takımları başta olmak üzere 
birçok spor dalının takımları Gerede 
oksijeninden yararlanmak amacıyla 
ilçeye kamp yapmaya gelirler. 

7futbol sahasının olduğu Gerede’de; Süper Lig, PTT ligi ve Dünya
ligrerinden takımlar başta olmak üzere kamp kurar, oksijen depolar.

Gerede Esentepe’de ilk 
defa 2020 yılı Şubat 
ayında kar festiva-

li düzenlendi. Gerede’de bir 
ilk olan ve 60’a yakın standın 
açıldığı, kar oyunlarının ya-
pıldığı ve sahne gösterilerinin 
düzenlendiği Kar Festivaline 
büyük ilgi oldu. Kar oyunla-
rı, çocuklara yönelik oyunlar, 
aktiviteler ve çeşitli yarışma-
ların düzenlendiği festival 
bölge bazında bir ilk olarak 
kayıtlara geçti.

ESENTEPE MESİRELİĞİ

GEREDE’DE
KAR FESTİVALİ
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Fatma ŞAHİN
Gaziantep Büyükşehir Belediye Başkanı



Gaziantep Büyükşehir Belediyesi ile 
Gaziantep Cumhuriyet Başsavcılı-
ğı arasında Hükümlülerin Eğitsel, 

Sosyal ve Kültürel Gelişimlerini Destekle-
mek Konulu İş Birliği Protokolü imzalandı. 
Bu kapsamda Büyükşehir Belediyesi tara-
fından hükümlü ve denetimli serbestlikten 
yararlananların topluma kazandırılmasına 
yönelik eğitim programları düzenlenecek.
Cezaları infaz edilen vatandaşların toplumsal 
hayata dönüşlerinde sorun yaşamaması ve 
kendini daha güçlü ve yetenekli hissetmesi 
için faaliyetlerini sürdüren Büyükşehir Be-
lediyesi kapsamlı bir protokole imza attı. 
Gaziantep Cumhuriyet Başsavcılığı ile ortak 
yürütülecek projeyle yaptıklarından pişman 
olmuş, toplumla bütünleşmeye hazır, kendi 
ayakları üzerinde durabilen, kurumda geçir-
dikleri süreci yeni bir başlangıç için fırsat 
olarak görebilen ve değişime yüzünü dönen 
bireyler yetiştirmek, hükümlüleri topluma 
kazandırmak ve yeniden suç işlemelerini 
önlemek hedefleniyor. Bu amaçla Büyük-
şehir Belediyesi Başkanlık Makamı’nda 
Gaziantep Büyükşehir Belediye Başkanı 
Fatma Şahin, Gaziantep Cumhuriyet Baş-
savcısı Ahmet Çiçekli’nin katılımıyla 
“Hükümlülerin Eğitsel, Sosyal ve Kültürel 
Gelişimlerini Desteklemek Konulu İş Birliği 
Protokolü” imzalandı.
Protokolle birlikte Gaziantep Cumhuriyet 
Başsavcılığına bağlı Ceza İnfaz Kurumları 
ile Gaziantep Denetimli Serbestlik Müdür-
lüğü’nde büyükşehir tarafından konferans, 
seminer, kurs, söyleşi, sosyal ve kültürel 
faaliyetler düzenlenecek. Mahkumların ce-
zaevinde geçirdiği süreci, onların sonraki 
yaşamlarına anlam katacak, tahliye sonrası 
topluma uyum süreçlerini kolaylaştıracak 
ve yaşamlarında hayatlarını idame edecek 
meslek kazanmalarını sağlamak için De-

ğerler Eğitimi ve Gönüllü Kuruluşlar Daire 
Başkanlığı ve GASMEK kursları aracılığıyla 
okuma etkinlikleri, yarışmalar, sohbet hal-
kaları, söyleşiler ile mahkumlara değerler 
eğitimi bilinci verecek. Ney, gitar, saz gibi 
enstrümanları kullanmaları ve meslek edin-
dirme kurslarına katılımları sağlanacak.

ŞAHİN: FIRSAT VERİLDİKÇE 
BÜYÜK BAŞARI HİKAYELERİ 
ÇIKIYOR
Konu hakkında açıklama yapan Gazian-
tep Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma 
Şahin, daha önceki başsavcılarla hem de-
netimli serbestlikte, hem de cezaevlerinde 
mahkumlarla ilgili önemli sosyal projeler 
ürettiklerini hatırlatarak, “Projelerimizin şu 
anda etki analizlerini yapıyoruz. Özellikle 
aile mahkemeleriyle beraber çalıştığımız-
da GADEM ile gördük ki tüm Türkiye’ye 
örnek bir model çıktı. Şimdi de bunu daha 
da geliştiriyoruz. Tam bir program oluştur-
duk. Kim kendini hangi alanda geliştirmek 
istiyorsa, hayata yeniden döndüğünde ken-
dini çok daha güçlendirecek, yeteneklerini 
geliştirecek altyapı oluşturuyor. Musiki, 
resim, kültür programları, sosyal projeler 
ve çıkardıkları ürünlerin pazarlanmasına 
kadar planlandı. Orada onların bizden iste-
dikleri her şeyi yapacak sosyal aktivitelerin 
altyapısını hazırlıyoruz. Başsavcımıza da 
yeni döneminin hayırlı olmasını diliyorum. 
Biz aile ve toplum merkezli sosyal projeleri 
üretmeye ve herkesin bu haklardan istifa-
de etmesine çalışmaya devam edeceğiz. 
Yaklaşık 5 yıldır çalışıyoruz ve bunların 
sonuçlarını aldık. Her bir kardeşimiz için 
sonraki süreçte yaşamla ilgili beklentileri-
ni arttıracak destek programları yapacağız. 
Fırsat verildikçe büyük başarı hikayeleri 
çıkıyor” diye konuştu.

ÇİÇEKLİ: BU TİP PROTOKOLLER 
HÜKÜMLÜLERİ TOPLUMA 
KAZANDIRMADA CİDDİ 
ANLAMDA KATKI SUNACAK
Cumhuriyet Başsavcısı Ahmet Çiçekli ise 
kuruma atandığı günden bu yana Büyükşehir 
Belediyesi’nden büyük destek gördüklerini 
aktararak, “Cumhuriyet Başsavcılığı olarak 
hem soruşturmada, hem kovuşturmada hem 
de infazdan sonra ciddi görevlerimiz var. 
Cezaevleri, denetimli serbestlik müdürlüğü 
gibi bize bağlı kurumlardaki amacımız ‘Hü-
kümlülerin topluma nasıl kazandırabiliriz?’ 
, ‘Yeniden suç işlemelerini nasıl önleriz?’ 
bunların gayesi içindeyiz. Bu anlamda bun-
ları gerçekleştirmek için paydaş kurumlara 
ihtiyacımız var. Gerek Büyükşehir, gerek 
ilçe belediyeler gerekse üniversiteler ve 
STK’larla iş birliği içerisinde topluma ka-
zandırılması ve meslek edinmesi adına 
cezası infaz edildikten sonra ileriki yaşamın-
da birey olarak manevi ve kültürel anlamda 
daha iyi gelişmesi için ne yaparız onun gay-
reti içerisindeyiz. Bu tip protokoller ciddi 
anlamda katkı sunacak” ifadelerini kullandı.
Büyükşehir Belediyesi Kadın, Aile, Eğitim 
ve Sosyal Hizmetler Daire Başkanı Dr. 
Abdullah Aksoy,  hali hazırda denetimli 
serbestlikten yararlananlara yönelik eğitim 
çalışmaları olduğunu ileterek şunları söyledi: 
“Özellikle kadınlara yönelik aile içi iletişime 
yönelik, çocuklara bakma ve öfke kontrolü 
ile ilgili eğitim veriyoruz. Oradaki çocuklara 
yönelik, psikolog ve pedagoglarımız eğitim 
veriyor. Aynı zamanda sosyal yardımlar-
da bulunuyoruz. Önümüzdeki süreçte yeni 
eğitimlerle devam edeceğiz. Ayrıca ayrılık 
aşamasına gelenlere GADEM ile psikolojik 
bir destek veriyoruz. Bu destekle boşan-
maktan vazgeçiyorlar. Çocuklarımızın aile 
ortamında büyümelerini amaçlıyoruz.”

Büyükşehir’den Hükümlüleri Topluma 
Kazandıracak Protokol 

13



Büyükşehir Belediyesi 
Zahire Evi Avrupa’ya Açıldı
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ÜRÜNLER İLK ETAPTA BELÇİKA 
VE ALMANYA’YA İHRAÇ EDİLDİ

Gaziantep Büyükşehir Belediyesi tarafın-
dan kurulan Gaziantep’in yöresel tatları 
ve mutfağının örneklerinin hazırlandığı 
Zahire Evi, Avrupa’nın çeşitli ülkelerine 
ihracata başladı. 

Gastronomi dalında 2015 yılında UNESCO 
Yaratıcı Şehirler Ağına giren Gaziantep 
Mutfağı’nın unutulmaya yüz tutmuş tatla-
rını yeniden tanıtmak ve üretmek amacıyla 
Gaziantep Büyükşehir Belediyesi tarafın-
dan kurulan ve kadın istihdamını hedefleyen 
“Zahire Evi”, Avrupa’ya açıldı. Başta Al-
manya ve Belçika olmak üzere bugüne 
kadar 528 koli ürün gönderildi, 110 bin lira 
civarında gelir sağlandı. Tarım alanlarının 
oluşturulduğu ve kooperatifin kurulduğu 
çalışma kapsamında, kadınların yetiştirdiği 
doğal ürünlerin getirildiği Zahire Evi’nde, 
baharatlardan reçel çeşitlerine, kurutmalık-
lardan salça çeşitlerine kadar 230’a yakın 
lezzet hazırlanıyor. Türkiye’deki müşterile-
rinden oldukça rağbet gören ve tamamen el 
emeği ile hazırlanan ürünler, eski usullere 
sadık kalınarak yapılıyor.

AKTOP: PANDEMİ DÖNEMİNDE 
YAŞANAN KRİZ BİZE FIRSAT 
DOĞURDU
Zahire Evi olarak bu dönem gelen talep 
doğrultusunda ihracata başladıklarını akta-
ran sorumlu Mehmet Ali Aktop, “İlk parti 
ürünümüzü gönderdik. Gelir anlamında da 
yaklaşık 100- 120 bin lira civarında bir gelir 
oluştu. 15 günde bir, bir konteyner ürün 
hazırlayıp göndermeye çalışıyoruz. Hem 
kendi alt yapımızı oluşturuyoruz şu anda. 
Çünkü daha çok istihdam sağlayacağız. 
Avrupa Birliği’ne gönderdiğimiz ürün-
lerde reçel çeşitlerimiz özellikle pekmez 
çeşitlerimiz sumak gibi ürünler çok rağbet 
görüyor, çok isteniyor. Biz elimizdeki ve 
tarlalarımızdan aldığımız doğal ürünleri-
mizi doğru şekilde ambalajlayıp, testlerini, 
tahlillerini yapıp, hem yurt dışına hem 
yurt içine gönderiyoruz, yetiştirebildiği-
miz kadar. Bu pandemi döneminde bazı 
krizler fırsat doğurur. Milletimizin doğal 
ürünlere karşı çok aşırı bir talebi oluştu. 
Burada hem Büyükşehrin markasının ve 
güvenilirliğinin olması sebebiyle bize gös-
terilen ilgi ve alaka çok çok fazla oldu. O 
yüzden elimizden geldiği kadar bu taleplere 
yetişmeye çalışıyoruz. Yetiştirebildiğimiz 

kadarıyla şu an hareket ediyoruz ama önü-
müzdeki yılın planlaması çok daha geniş ve 
kapsamlı. Özellikle ev hanımlarının daha 
çok istihdam edildiği bir oluşum içerisinde 
olacağız” diye konuştu.

ÜRÜNLERİ YETİŞTİREMEZ HALE 
GELDİK
Aktop, 4 yıl öncesinde Büyükşehir Bele-
diyesi bünyesinde sosyal bir proje olarak 
başladıklarını aktararak, “Ev hanımlarına,  
evde yaptıkları şekliyle doğal ürünler yapa-
rak satış yapma amacıyla kurulduk. Hem 
ev hanımlarına istihdam sağlamak, hem de 
unutulmuş lezzetlerimizi gün yüzüne çıkar-
mak yaygınlaştırmak ve insanlara sunmak 
için kurulan bir yapı. Aynı zamanda Mutfak 
Sanatları Merkezi’nde mağazalarımız var. 
Türkiye geneline dağıtım yapmaktayız. 
Burası Gaziantep Evlerinin bir örneği, eski 
tarihi bir yapı. Yaklaşık 100 yıldan fazla 
bir geçmişe sahip. Hem buranın bakımını 
temin etmiş oluyoruz bu vesile ile, hem de 
burada ev hanımlarına ürünlerimizi yap-
tırıp, Türkiye genelinde ve yurt dışında 
satışlarını sağlıyoruz. Büyükşehir bünyesi 
altında tarım bölümü kuruldu. Tarım bö-
lümünde topraktan alıp ürünlerimizi doğal 
şekilde, üretip, paketleyip, ambalajlayıp, 
yurt dışına ihracat yapıyoruz. Avrupa Bir-
liği’nin birçok ülkesinde zincir marketler 
aracılığıyla, bizim buradan ev hanımlarına 
yaptırdığımız ürünlerimiz satışa sunul-
makta. Aynı zamanda Türkiye genelinde 
de hem bayilik isteyenler hem de ürün-
lerimizin kalitesinden memnun olan bir 
müşteri portföyümüz oluştu. Şu aşamada 
ürün yetiştirmekte çok zorlanıyoruz. Ürün-
lerimizi mümkün mertebe butik çalışıyoruz. 
Makine kullanmıyoruz. Doğal olması için 
en büyük dikkati gösteriyoruz. Burada üret-
tiğimiz turşularımız olsun, reçellerimiz 
olsun, baharat gruplarımız olsun, ürettiği-
miz ürünlerin tamamını ambalajlayıp biz 
yurt dışına gönderiyoruz. Elimizde, depo-
larımızda hiç ürün kalmadı, yetiştiremez 
hale geldik. Çünkü annelerimizin, nenele-
rimizin evde yaptığı şekliyle çalıştığımız 
için butik çalışma oluyor. Bu da kaliteyi, 
doğallığı korumak için. Fazla üretim yapıp 
da sistemi bozmak istemiyoruz. O yüzden 
de sağ olsun insanlar, müşterilerimiz bize 
çok ehemmiyet gösteriyorlar. Çünkü ar-
kamızda Büyükşehrin bir markası var. Biz 
Büyükşehrimizin markasına yakışacak şe-
kilde ürünlerimizi yapıp satışa sunuyoruz” 
ifadelerini kullandı. 
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Balıkesir Büyükşehir Beledi-
yesi; Balıkesir Çiftçi Eğitim 

Merkezi, Balıkesir Büyükşehir 
Belediye Konservatuarı, Balıke-
sir Büyükşehir Meslek Edindirme 
Kursları başta olmak üzere kamu 
kurum ve kuruşlarıyla işbirliği 
halinde ‘hayat boyu öğrenmeyi öğ-
retmek’ hedefiyle gerçekleştirdiği 
çalışmaları sayesinde ‘UNESCO 
Öğrenen Şehirler Küresel Ağı’na 
dahil oldu. “Hayat Boyu Öğrenme-
yi Öğretmek” hedefiyle; şehirdeki 
tüm paydaşlarla birlikte farklı yaş 
ve eğitim seviyelerindeki birey-
lerin yaşamları boyunca ihtiyaç 
duyacakları; bilgi, değer, beceri 
ve yetkinlikleri geliştirerek sos-
yo-kültürel gelişimini ve istihdam 
edilebilirliğini destekleyen projele-
re imza atan Balıkesir Büyükşehir 
Belediyesi; “UNESCO Öğrenen 
Şehirler Küresel Ağı” üyesi olarak 
öğrenen şehir inşa etme noktasında 
yerel ve uluslararası alanda güçlü 
adımlar atacak. Balıkesir’in sür-
dürülebilir kalkınma hedeflerine 
önemli katkılar sunacak bu ağ ile 
birlikte; kapsamlı, adil, kalite-
li eğitimin sağlanması, herkesin 
hayat boyu öğrenme fırsatlarına 
erişebilmesi, kentleri ve insan yer-
leşimlerini kapsayıcı hale getirme, 
güvenli, esnek ve sürdürülebilir 
olması hususunda önemli katkılar 
sağlayacak.

ÖĞRENEN ŞEHRİN İNŞASI
UNESCO ‘Öğrenen Şehirler Kü-
resel Ağı, üye şehirler arasındaki 
diyalogu sağlayarak şehirde ya-
şayanların “hayat boyu öğrenme” 
alanındaki etkinliklerin artırılma-
sını hedefliyor. Ağ, aynı zamanda 
her alanda kapasite geliştirmeye 
olanak sağlayarak öğrenen şehirler 
inşa etme sürecinin tanınması ve 
güçlendirilmesi için araçlar geliş-
tirme ve Dünya şehirlerindeki hayat 
boyu öğrenme uygulamalarına 
katkı sağlıyor. Balıkesir Büyük-
şehir Belediyesi de bu ağın üyesi 
olarak, Öğrenen Şehirlere dair 
güncel bilgilere erişebilecek, diğer 
üye şehirlerle bilgi paylaşımında 
bulunabilecek, uzmanlar ve profes-
yonellerden oluşan hareketli bir ağ 
ile iletişim içerisinde olacak.

HAYAT BOYU ÖĞRENEN ŞEHİR
Balıkesir Büyükşehir Belediye Başkanı Yücel Yılmaz, be-
lediye olarak her yaştan vatandaşa yaşamı boyunca yeni 
beceri ve yeteneklerin kazandırılmasına yönelik çalış-
malara odaklandıklarını ve öğrenen şehir olma yolunda 
yenilikçi stratejiler geliştirmeye devam ettiklerini belirtti. 
Kamu kurum ve kuruluşları başta olmak üzere şehrin tüm 
dinamikleriyle birlikte Balıkesir’i hayat boyu öğrenen bir 
şehre dönüştürmeye gayret ettiklerini söyleyen Yılmaz 
“Balıkesir, tüm dünyada hayat boyu öğrenmeyi destekle-
yerek hızlandırmayı hedefleyen dinamik bir ağın parçası 
olmaktan en iyi şekilde faydalanacak.” dedi.

YENİLİKLERİMİZ DEVAM EDECEK
Balıkesir Büyükşehir Belediyesi’nin başta; Balıkesir Vali-
liği ve Balıkesir Üniversitesi olmak üzere şehirdeki kamu 
kurum ve kuruluşlarıyla ortaklaşa gerçekleştirdiği yetişkin 
eğitimleri ve hayat boyu öğrenme konusundaki çalışmala-
rı nedeniyle UNESCO Öğrenen Şehirler Küresel Ağı’na 
üyeliğinin tescil edildiğini kaydeden Başkan Yücel Yılmaz 
“Öğrenen Şehir unvanını alan şehrimiz her alanda gelişim 
yolculuğuna devam edecek.” açıklamasında bulundu.

Balıkesir Büyükşehir Belediyesi’nin, şehirdeki kamu 
kuruluşlarıyla ortaklaşa gerçekleştirdiği yetişkin eğitimleri 
ve hayat boyu öğrenme konusundaki çalışmaları nedeniyle 
‘UNESCO Öğrenen Şehirler Küresel Ağı’na üyeliği tescil 
edildi. Böylelikle Balıkesir “Öğrenen Şehir” unvanını almaya 
hak kazandı.

Balıkesir, Unesco
Öğrenen Şehirler Küresel 
Ağına Katıldı

lıder
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TÜRKİYE’DE İLK KEZ BAÇEM ÜRETTİ

Lavanta özünden sarı kantaron yağına, kekikten adaçayı-
na kadar 200’ün üzerinde tıbbi ve aromatik bitki üretimi 
yapan Balıkesir Çiftçi Eğitim Merkezi, kökeni Avust-
ralya olan Çay Ağacını (Tea Tree) Türkiye’de ilk kez 
Balıkesir’de yetiştirmeyi başardı. BAÇEM; yaprakların-
dan uçucu yağ elde edilen, antiviral ve antimikrobiyal 
özelliklere sahip Çay Ağacının fidesini üretmek ve ço-
ğaltmak için çalışmalarına devam ediyor. Çay Ağacının 
yapraklarından damıtma yoluyla elde edilen yağın cilt 
sağlığının korunmasından enfeksiyonu gidermeye kadar 
sağlık için vazgeçilmez, önemli faydaları bulunuyor. 
Geniş bir kullanım alanına sahip olan Çay Ağacı aynı 
zamanda kozmetik sektörü için de önemli bir bitki.

Baçem İlkleri 
Gerçekleştiriyor
ARINDIRICI BİTKİ 
VETİVER
Balıkesir Çiftçi Eğitim Merkezi, 
Çay Ağacının yanı sıra toprak 
kaymalarını önleyen bir kök 
yapısına sahip olan aynı zamanda 
da su veya toprakta bulunan 
ağır metalleri temizleyen, 
yeşil kısımları da hayvan yemi 
olarak kullanıldığında verimi 
artıran arındırıcı vetiver bitkisi 
üzerinde de önemli çalışmalar 
yapıyor. Balıkesir Büyükşehir 
Belediyesince Kepsut İlçesi’nde 
inşası devam eden atık su arıtma 
tesisinde kullanılacak. Tesis 
tamamlandığında atık sular, 
bitkiler tarafından arıtılacak. 
Büyükşehir ayrıca toprak 
kaymalarının önüne geçmek 
amacıyla yol kenarlarına da 
vetiver dikimi gerçekleştirecek.

BAÇEM 4 YILDIR 
MÜRVERİ ÇALIŞIYOR
Türkiye’nin ilk kapama mürver 
bahçesine sahip olan BAÇEM, 
antioksidan açısından zengin 
olan, pandemi döneminde ba-
ğışıklığı güçlendirmek için 
en çok tercih edilen besinler 
arasında yer alan kara mürver 
üretimini de yaygınlaştırmayı 
amaçlıyor. Söz konusu bitki üze-
rinde 4 yıldır çalışmalar yapan 
BAÇEM’in bir ilaç firmasıyla 
birlikte yaptığı araştırmalar so-
nucunda bölgede yetişen kara 
mürverin; kansere yakalanma 
riskini azaltan, kalp ve karaciğer 
için detoks etkisi yaratan anto-
siyanin açısından standartların 
üzerinde olduğu tespit edildi.

TÜRKİYE’NİN EN BÜYÜK 
BAL ORMANI PROJESİ 
HAYATA GEÇİYOR 
Balıkesir Büyükşehir Beledi-
yesi Kırsal Hizmetler Dairesi 
Başkanlığı bünyesinde bulunan 
BAÇEM, Balıkesir Üniversitesi, 
Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi 
Fitoterapi Merkezi, Balıkesir 
Orman Müdürlüğü, Edremit Be-
lediyesi, Edremit Orman İşletme 
Müdürlüğü, Balıkesir İli Arı 
Yetiştiricileri Birliği ve Dereli 
Mahallesi Muhtarlığı ile birlikte 
“Kazdağı Bal Ormanı” projesini 
hayata geçiriyor. Türkiye’de şu 
ana kadar kurulmuş en büyük 
Bal Ormanı Projesinin ilk ayağı 
için Edremit’in, arıcılık konu-
sunda eski bir geleneğe sahip 
olan kırsal Dereli Mahallesi 
Tuğlu Dere Mevkiinde çalışma-

lar hızla devam ediyor. Başkan 
Yücel Yılmaz’ın da yakından 
takip ettiği proje; arıcılık yapan, 
yapmayan bölge halkına birçok 
imkân sunacak. Pandemi süre-
ciyle birlikte doğal 
ortamlara yönelen 
turistlere, 12 ay 
boyunca ziyaret 
edebilme olanağı 
sağlanarak böl-
gede turizm her 
mevsim daha canlı hale getiri-
lecek. İçerisinde birçok unsur 
barındıracak, ülke ve bölge 
kalkınmasına önemli bir katkı 
sunacak projenin arazi etüt ça-
lışmalarının bitmesinin ardından 
yetiştirilmesi düşünülen ballı 
ve aromatik bitkilerin çeşidi ve 
miktarı gerçekleştirilen toplan-
tılarda belirlendi.

lıder
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Tarih yazmanın, tarih yapmak kadar mühim olduğu 
bilinciyle eserlerini ortaya koyan araştırmacı-yazar 

Aydın Ayhan’ın “Benim en büyük mirasım.” dediği çalış-
maları, Balıkesir Büyükşehir Belediyesi yayınları olarak 
can buldu. “Milli Mücadele’de Balıkesir” adlı yayın gru-
bunun lansmanı, Balıkesir Büyükşehir Belediye Başkanı 
Yücel Yılmaz’ın katılımıyla gerçekleştirildi.
Balıkesirli araştırmacı-yazar Aydın Ayhan’ın, 1970’li yıl-
larda başladığı kent araştırmalarının bir bölümü olan 7 
eserlik “Milli Mücadele’de Balıkesir” yayın grubunun; 
tanıtım, söyleşi ve imza günü Büyükşehir Belediyesi ve 
Balıkesir Kent Konseyi ev sahipliğinde Avlu Kongre 
Merkezi’nde gerçekleştirildi. Aydın Ayhan’ın, geçmişten 
bu güne arşivlediği belgelerle, geniş çaplı kitap ve tarihi 
eser koleksiyonunun sergisiyle lansmana Balıkesir Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Yücel Yılmaz ile eşi Mehtap 
Yılmaz, protokol üyeleri ve vatandaşlar katıldı. Sergiyi, 
Aydın Ayhan Hocayla birlikte gezen Başkan Yılmaz, bel-
geler ve eserler hakkında bilgi aldı.

“KENT ŞÜKRAN BERATI” TAKDİM EDİLDİ
Söyleşinin ardından Aydın Ayhan’a, Kent Şükran Beratı 
takdim eden Başkan Yücel Yılmaz, Büyükşehir Beledi-
yesi olarak ilk kez Kent Şükran Beratı takdim ettiklerini 
söyleyerek “Bunu ilk kez Aydın Ayhan hocamıza takdim 
etmek bizim için çok anlamlı. Şehrimize yeni kazan-
dıracağımız müzemizde kendisine bir oda yapacağız, 
belgeleriyle birlikte orada çalışmalarını yapabilmesi için. 
Şehrimizin geçmişini Aydın Ayhan hocamızdan öğreni-
yoruz, Balıkesirli olmanın gururunu hepimize yaşatıyor. 
Şehrimize, Kuva-Yi Milliye Şehri dememizin bir sebebi 
var. Bu sebebin tescilli belgesi var. Bir sivil örgütünün 
insanlara erzak dağıtımı, iaşe dağıtımı ve organize iş 
yaptığının belgeleri sadece Balıkesir’de var. Bu belge-
lerin tarihine bakıldığında diğer illerin hepsinden önce 
yapılmaya başlanmış. Belgeler, Aydın Ayhan Hocamız-
da mevcut. Bu belgelerle birlikte İstiklal Madalyası için 
müracaatımıza il olarak hep birlikte devam edeceğiz. 
Allah, Aydın Ayhan Hocamıza ömür versin. Planladığı 
kitapların hepsini bitirirken bu yolculuğunda biz de ya-
nınızda olacağız. Kitaplar, Balıkesir’imize hayırlı uğurlu 
olsun.” diye konuştu.

KOLEKSİYONUNU MÜZEYE 
BAĞIŞLAYACAK
Balıkesir ve çevresinin tarihini anlatan 
birçok kitap kaleme alan Aydın Ay-
han’ın biyografisinin seyredilmesinin 
ardından, Kadın ve Demokrasi Der-
neği (KADEM) Balıkesir Temsilcisi 
Zeliha Kahraman’ın moderatörlüğün-
de söyleşi gerçekleştirildi. Ayhan’ın, 
bugüne kadar yaptığı çalışmalar ve 
Balıkesir’in milli mücadele yıllarını 
anlattığı söyleşiyi, katılımcılar ilgiyle 
izledi. Ayhan, söyleşide; tarihi eser 
koleksiyonu ve belgelerini yeni açı-
lacak müzeye bağışlayacağının da 
müjdesini verdi.

‘Milli Mücadele’de 
Balıkesir’ 
Yayınlarının Lansmanı 
Gerçekleştirildi
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Havran Belediye Başkanı
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Havran Kent 
Müzesi
“Seyit Onbaşı’nın memleketi Havran, dedi-
ğimizde tüm kapılar ardına kadar açılıyor. 
Türk insanı gerçek kahramanlarına, 1000 
yıllık eşsiz tarihine sahip çıkıyor. 

“Havran Belediyesinin hazırladığı proje ile 
hizmete kazandırılan Kent Müzesi, aslına 
uygun dekorasyonu ve sergilenen eserleriyle 
çok güzel bir çalışmayı gözler önüne seri-
yor. Kent Müzesinde; şehrin tarihi, kültürel, 
sosyal ve ekonomik tüm değerleri  600 eser-
lik bir koleksiyon ile sergileniyor.

Şehrin tarihine farklı bir bakış sunan müze, 
günümüz insanlarına tarihle buluşma imkânı 
sağlıyor.

“Tüm vatandaşlarımızın ziyaretine açık olan 
müze.  Özellikle gençlerimiz ve çocukla-
rımız Havran’ın geçmişten bu yana gelen 
kültürünü, unutulmuş olan değerlerini öğ-
renmiş oluyorlar.” 
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Seyit Onbaşı
Müze Cafe

Havran
 Bilim ve

Teknoloji 
Merkezi

Havran Belediyesi ve TÜMAD Madencilik 
iş birliğinde Havran Seyit Onbaşı Bilim ve 
Teknoloji Merkezi ihale ve yapım aşaması-

na getirilmiştir. 2021 yılı içerisinde Balıkesir’in ilk 
bilim ve teknoloji merkezi olarak açılacaktır. Ço-
cuklarımızın ve gençlerimizin uygulamalı bilimler 
konusunda ufkunu açacak  bilim adamı olma yolun-
da onları şevklendirecek türlü deney ve etkinlikleri 
barındıran bilim ve teknoloji merkezinin Balıkesir 
genelinden ve çevre illerden çok sayıda ziyaretçi 
ağırlanması beklenmektedir.

Güney Marmara Kalkınma Ajansı 
küçük ölçekli turizm altyapı mali 
destek programı kapsamında hibe 

alınarak oluşturulan Seyit onbaşı müze 
kafe seyit onbaşının köyü Koca Seyit’te 
anıt mezar bölgesinde hizmete açılmıştır. 
Proje ortağı Çanakkale savaşları Gelibolu 
tarihi alan başkanlığı tarafından tasarımı 
ve mimarisi yapılan müzede Çanakkale sa-
vaşlarına ait tarihi eserler sergilenmektedir.  
Havran ilçe merkezine 14 km mesafede 
bulunan Koca Seyit köyüne gelen ziya-
retçiler seyit onbaşının orijinali korunmuş 
mezarı başında dua etmekte, müzeyi geze-
rek kafede hoş vakit geçirmektedir.
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İlçemiz Cumhuriyet Caddesinde bulu-
nan evleri, Güney Marmara kalkınma 
ajansından hibe 1.500.000 TL destek 
almaya hak kazanan; Osmanlı’dan ya-
digâr saklı cennet havran projesi ile 
tarihi evlerimizin restorasyonunu ve 
sokakların tarihi dokuya uygun olarak 
düzenlenmesi gerçekleştirilmektedir. 
Projenin Yapımı tamamlandığında tıpkı 
Beypazarı ve Odunpazarı örneklerinde-
ki gibi tarihi güzellikleriyle değer bulan 
bir turizm cazibe merkezi olacağız.

Osmanlı’dan Yadigar 
Saklı Cennet; Havran

Havran Tarih
Turizmi Merkezine
Dönüşüyor

HAVRAN SOKAKLARINA

BENZERSİZ DOKUNUŞLAR

Havran Belediye Başkanı Emin Ersoy’un önderliğinde başlatılan Sokak 
Sağlıklaştırma çalışmaları tüm hızıyla tamamlanıyor.
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115 dönümlük mesire alanı yanında yer alan eski çöp döküm sahası kapatılarak
 Millet Bahçesi Projesi alanına dahil ediliyor.

HAVRAN’A

Millet Bahçesi 
Geliyor

Havran Seyit Onbaşı Millet 
Bahçesi Çevre ve Şehircilik 
Bakanlığı tarafından TOKİ 

2020 yılı yatırım programına dahil 
edilerek yıl sonunda yapımına başla-
nacaktır. İlçemizdeki kişi başına düşen 
yeşil alan oranını bir hayli yükselte-
cek proje alanında vatandaşlarımızın 
aileleri ile birlikte güven ve sıhhat 
içerisinde vakit geçirebilecekleri rek-
reasyon düzenlemeleri mevcuttur. 
Kahvaltı salonu, binicilik eğitim pisti, 
at haraları, atlı okçuluk alanları, mesire 
ve piknik alanları halkımızın kullanı-
mına açık olacaktır. 
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Millet Bahçesi 

 

Gençlik Merkezi Terzizade Konağı

Gençlik ve Spor Bakanlığı tarafından ihale ve yapım süreci başla-
tılan Havran Gençlik Merkezi 2021 yılı içerisinde gençlerimizin 
hizmetinde olacaktır. Gençlerimizin sağlıklı ortamlarda kötü 
alışkanlıklardan uzak spor ile iç içe bireyler olarak yetişmeleri 
sağlanacaktır.

Mustafa Kemal Atatürk’ün 8 Şubat 1923 tarihinde Havran’a gel-
diğinde kaldığı Terzizade Saadettin Bey Konağı, aslına uygun bir 
şekilde müze olarak restore ediliyor. Atatürk’ün, Çanakkale Kah-
ramanı Seyit Onbaşı (Kocaseyit) ile görüşmeler gerçekleştirdiği 
konak, Havran Cumhuriyet Caddesi’nde bulunuyor. Özaydın Ailesi 
tarafından 25 yıllığına Havran Belediyesi’ne tahsis edilen konak, 
müze olarak halkın kullanımına açılacak. 

Havran Belediyesi 1 MW’lık güneş enerji santrali 
2015 yılında projelendirilmiş 2018 yılı itibariyle de 
TEDAŞ ile bağlantı anlaşması yapılmıştır. Yapımı 
devam eden santral 2021 Ocak ayından itibaren 1 
MW’lık elektrik üretimi ile Havran’ın neredeyse 
elektrik ihtiyacının yarısı kadar elektrik üretecek 
yenilenebilir enerjinin kullanımı sayesinde çevrenin 
doğanın ve havanın kirlenmesinin de önüne geçile-
cektir.

Güneş Enerjisi Santrali
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Selman Hasan ARSLAN
Edremit Belediye Başkanı



CHP Balıkesir ve ilgili daire müdürlerinin 
de katıldığı inceleme gezisinde; Hamidiye, 
Darsofa, Tuzcumurat, Cennetayağı, Kadıköy 
ve Altınoluk Mahallelerinde tamamlanan ve 
devam eden çalışmalarla ilgili detaylı ince-
lemelerde bulunuldu. Yapımı tamamlanan 
bisiklet ve yürüyüş yolları gezdirilerek çalış-
malarla ilgili bilgi verildi. Edremit Belediye 
Başkanı Selman Hasan Arslan, İl Başkanı 
Serkan Sarı’ya yeni dönemde projelendirilen  
Şükrü Tunar Kültür Merkezi, Sabahattin Ali 
Anı Evi, Ayhan Şahenk Kültür Merkezi hak-
kında bilgi verdi. Ayrıca seçim döneminde 
sözü verilen ve projesi kamuoyuna sunulan 
Gençlik Merkezinin devam eden çalışmala-
rı yerinde incelendi. Başkan Arslan yaptığı 
açıklamada: “ Sosyal demokrat belediyeci-
lik anlayışı içerisinde yönettiğimiz Edremit’i 
mizde hiçbir bahanenin ardına sığınmadan, 
durmadan ve yorulmadan çalışmaya ve üret-
meye devam edeceğiz” dedi.

Edremit Belediye Başkanı Selman Hasan Arslan, CHP Balıkesir İl Başkanı Serkan Sarı, CHP Edremit İlçe 
Başkanı Deniz Onur Özcan ve Belediye Başkan Yardımcısı Tümdeniz Çelebi ile birlikte 1.5 yılda hayata 

geçirilen projeleri yerinde inceledi.

Belediye Çalışıyor, Edremit 
Kazanıyor
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Edremit Belediye Başkanı Selman Hasan 
Arslan, çiftçilere yönelik tarım projele-

rine bir yenisini daha ekliyor. Geçtiğimiz 
aylarda Çıkrıkçı ve Bostancı Mahallesi Ta-
rımsal Kalkınma Kooperatifleri ile ortak 
hizmet projesi kapsamında Edremit Ova-
sı’nda ki arazileri 25 yıl sonra üretime açan 
Başkan Arslan, bu kez de bölgenin en büyük 
geçim kaynağı olan zeytine destek için 
Doyran Mahallesi’ne yeni bir zeytinyağı 
fabrikası kazandıracak. 
Kırsal Doyran Mahallesi’nde zeytin üretici-
leri tarafından kurulan ve  82 üyesi bulunan 
S.S Doyran Mahallesi Tarımsal Kalkınma 
Kooperatifi ve Edremit Belediyesi arasında 
yapılan ortak hizmet projesinin protokolü 
imzalandı. 
Edremit Belediye Başkanı Selman Hasan 
Arslan ve S.S Doyran Mahallesi Tarımsal 
Kalkınma Kooperatifi Başkanı Hasan Güçlü 
Sakallı arasında imzalanan ortak hizmet 
projesinde Doyran’da Edremit Belediye-
si’ne ait arazisi üzerine 3000 metrekare 

alana zeytinyağı fabrikası kurulacak. Be-
lediye ve kooperatif iş birliğiyle kurulacak 
olan zeytinyağı fabrikası bölgedeki zeytin 
üreticisinin ihtiyacını karşılayacak.
Fabrikanın inşaatını Edremit Belediyesi 
Mayıs 2021 tarihine kadar tamamlayacak. 
Fabrikanın makine ve ekipmanlarını ise 
%60-%70 oranında hibe kredilerle  koope-
ratif karşılayacak.
Edremit Belediye Başkanı Selman Hasan 
Arslan, belediye olarak çiftçilerin yanın-
da olduklarını tarım projesi kapsamında 
Doyran Mahallesi’nde yeni bir zeytinyağı 
fabrikası inşaa edileceğini söyledi. Başkan 
Arslan, “Bölgede zeytinyağı fabrikasının 
olması üreticilerimizin en önemli talebiydi. 
Biz de belediye olarak kooperatifimizle iş 
birliği yaparak fabrika kurulmasına destek 
olacağız. İlçe  tarımının kalbi olan zeytinin 
ve üreticilerimizin büyük destekçisi olmaya 
devam edeceğiz” dedi.
SS Doyran Mahallesi Tarımsal Kalkın-
ma Kooperatifi Başkanı H.Güçlü Sakallı, 

Doyran bölgesinde zeytinyağı fabrikası 
bulunmadığı için üretimde sıkıntılar yaşan-
dığını bu fabrika ile önemli bir eksikliğin 
ortadan kaldırılacağını belirterek zeytine 
olan yaklaşımı ve zeytin üreticisine olan 
destekleri nedeniyle Başkan Arslan’a te-
şekkür etti.
Sakallı, “Edremit Belediyemiz ile ortak 
hizmet projesi kapsamında Başkanımız 
Selman Hasan Arslan’ın destekleri ile yeni 
bir fabrikayı üreticilerimize kazandırma-
nın heyecanını yaşıyoruz. Fabrikayı 2021 
yılı zeytin sezonuna yetiştirmeyi hedefli-
yoruz. Tüm üreticilerimiz adına Belediye 
başkanımız Selman Hasan Arslan’a teşek-
kürlerimizi sunuyoruz” dedi.
Edremit Belediyesi ile kooperatif arasında 
ki ortak hizmet projesi imza törenine Be-
lediye Meclis Üyeleri Metin Aktaş, Cemil 
Karabıyık, Fuat Sönmez, Belediye Başkan 
Yardımcısı Metin Tunçer, Doyran Mahallesi 
Muhtarı İbrahim Tuna, Tarımsal Hizmetler 
Müdürü İbrahim Atış katıldı.

Edremit Belediyesi, Doyran Mahallesi Tarımsal Kalkınma Kooperatifi arasında ortak hizmet projesi 
hazırlandı. Projeye göre Kırsal Doyran Mahallesi’ne kontinü sistem zeytinyağı fabrikası yapılacak.

Edremit Belediyesi’nden Zeytin 
Üreticisine Büyük Destek
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Edremit Şehit Hamdi Bey Meydanı’na ya-
pılması planlanan meydan düzenlemesi 

ve otopark projesi Edremitli iş insanlarının ka-
tıldığı lansmanla anlatıldı. 2 alternatifli olarak 
tasarlanan toplam 16.000 metrekare meydan 
alanının;  lokasyon, proje bilgileri, yeraltı 
otopark planı ve fizibilite çalışması detaylı 

olarak paylaşıldı. Proje içeriğinde 2.000 met-
rekare yeşil alan, 1400 metrekare tören alanı, 
3500 metrekare serbest alan, 1700 metrekare 
kafe, yeme-içme alanı, 2500 metrekare spor 
alanı çocuk ve engelli alanı ve toplam 700 
metrekare, 7 adet ticari alan bulunuyor. Yeral-
tına yapılacak kapalı otopark alanı ise 22000 
metrekare büyüklüğünde,  705 araç kapasiteli 
olarak yapılacak.  Edremit Belediye Başkanı 
Selman Hasan Arslan, hazırladıkları projenin 
Edremit’in otopark ve trafik sorununu çözüme 
kavuştururken Edremit’in çehresini değişti-
receğini ve şehre değer katacağını söyledi. 
Başkan  Arslan yaptığı açıklamada: “ Şehit 
Hamdi Bey Meydan projesi şehrin trafik soru-
nuna çözüm oluştururken şehrimizde az olan 
yeşil alanlara yeni bir alternatif oluşturacak. 
Yazın nüfusu 2 katına çıkan ilçemizin trafiğine 
de nefes aldıracak. Aynı zamanda kafe ve spor 
alanlarıyla vatandaşlarımıza güzel bir sosyal 
alan sunacak. Projeyi hayata geçirmek için 
önümüzde hiçbir engel yok. En kısa zamanda 
çalışmalara başlayacağız” dedi.

Şehit Hamdi Bey 
Meydan Projesi İçin 

Düğmeye Basıldı
Edremit 

Belediyesi 
Şehit Hamdi 
Bey Meydan 

Projesi lansmanı 
gerçekleştirildi. 
Belediye Meclis 

Salonu’nda 
yapılan 

lansmana 
Edremitli iş 

insanları 
katıldı.
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Hasan Hüseyin KOZAN
Korgun Belediye Başkanı
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Duraklarımız Yenilendi

ilçemizin Girişindeki 
Havuzda Renkli Işıklandırma 
Çalışmaları Tamamlandı.

Korgun Işıl Işıl...

İlçe merkezimizde ki eski duraklarımızın tamamı yenilenmiş 
olup, ihtiyaç duyulan bölgelere de yeni duraklar monte edildi.

Havuz düzenlemesi ve ışıklandırma sistemleri ile Korgun 
İlçemizin Girişi artık ışıl ışıl...

Belediye önü Okul caddesi ve İlçemizin girişi farklı renk-
lerde ağaç fenerleri ile donatıldı.

Masa ve sandalyelerden gelin ve damat masasına kadar 
bütün dekorlar yenilendi. Sese duyarlı ışıklandırma 
sistemi yapıldı.

Eski Düğün Salonu 
Yenilenerek; Modern Bir 
Görünüme Kavuştu
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Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Rayyip Erdoğan’ın 
başlatmış olduğu “Geleceğe Nefes” kampanyası kap-
samında ilçemiz mezarlığına 11 Kasım 2019 tarihinde 
1000 adet karaçam 1000 adet sedir 500 adet servi 
ağacı dikimi gerçekleştirilmiştir.
Fidan dikimine İlçe Kaymakamımız Sayın GÖKSEL 
yüksel, resmi daire müdürleri ve çalışanları,Şehit 
Komiser Veysel Çirişlioğlu İlkokulu, Korgun Çok 
Programlı Anadolu Lisesi idareci ve öğrencileri, Çan-
kırı Yıldıztepe Koleji Müdürü Serkan Öcal hocamız 
ve öğrencileri, Korgun halkımız ve belediye perso-
nelimiz katılmışlardır.

Hayvancılarımızın talebi üzerine yaylamız mantarlık 
mevkiine yeni göl yapılması tüm halkımız ve bele-
diyemiz işbirliğiyle özverili bir şekilde çalışılarak 
tamamlanmıştır.
Hayvancılarımıza hayırlı olsun.

Kurak geçen yıllarda dolmaması sebebiyle yayla-
cılarımız ve belediyemiz işbirliğiyle yaylamızdaki 
Kurucagöl’ün bent tutulma çalışmaları tamamlan-
mıştır.
Yaylacılarımıza hayırlı olsun.

Fidan Dikimi

Yaylamız Mantarlık 
Mevkiine Yeni Göl 
Yapımı

Kurucagöl Bendinin 
Tutulması
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Meydan mevkiindeki gölün ve yaylamızda bulu-
nan Ahlatlı Gölün temizlikleri halkımız ve belediye 
işbirliğiyle yapıldı.

1975 yılında yapılan zaman zaman revizyona 
uğrayan, yıllardır cesaret edilip yapılamayan, yak-
laşık %60 asbest boru olan, 34,5 km lik içme suyu 
şebekesi yenilemesi ve depo yapımına başlanmıştır. 
Toplam bedeli 4.789.548,00 TL olan içme suyu şe-
bekesi yapım işinin finansmanı %50’si SUKAP kalan 
%50’si 180 ay vadeli olarak Belediyemiz tarafından 
karşılanacaktır.

Gençliğimizi Türk sporuna teşvik etmek, halkımız ile 
gençlerimizin sporla meşgul olmaları, kötü alışkan-
lıklardan kötü ortamlardan uzak durmaları amacıyla 
ve Yeşil Korgun Belediye Spor Kulübümüzün resmi 
müsabakalarını oynayabileceği, yapım işi ihalesini 
gerçekleştirdiğimiz ilçemizde ki toprak futbol sa-
hasının sentetik futbol sahasına dönüştürülmesi için 
yüklenici firmayla sözleşme imzalanmış olup; yer 
teslimi yapılmıştır.
Sentetik Futbol Sahası 480 Seyirci Kapasiteli Tribün, 
Soyunma Odası, Çevre İhata Yapım İşi Ve Halı Saha 
Bakımı yapılacaktır.

Meydan Gölü 
ve Ahlatlı Gölü 
Temizleme Çalışmaları 
Tamamlandı

İlçemiz İçmesuyu 
Yenileme Çalışmaları 
Başladı

Spor Sahası Yapımı
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Çevre kirliliğini gidermek ve halk sağlığının 
korunması amacıyla Yayla Kanalizasyon çalışmaları 
tamamlanmıştır.

Yıllardır yapılamayan Organize sanayi ulaşım yolu 
salt asfalt yapılarak sanayicilere ve Korgun halkının 
hizmetine sunulmuştur. Organize Sanayi ve Sanayi 
Caddesi arasında ki bağlantı yolu salt asfalt yapıl-
mıştır. Karakol - Kurşunlu Caddesi bağlantı yolu 
salt asfalt yapılmıştır. 

Yaylamızın ulaşımını sağlayan bugüne kadar yapılamayan 
stabilize yolun asfaltlama işi tamamlanmış olup, ulaşıma 
açılmıştır. Yayla yolumuzu asfalt yapmamız da ki 
amacımız hayvancılığı teşvik etmektir. Yayla yolunun 
asfaltlama yapımında Çankırımızın medarı iftiharı 
Çankırı Sevdalısı Başkanımız Sn. İsmail Hakkı ESEN 
bey’e özverili ve gayretle çalışan ekibine, ayrıca katkısı 
olan kurumlara sonsuz teşekkür ediyoruz. 

Yayla Kanalizasyon 
Çalışmaları

Organize Sanayi Yolu, 
Sanayici ve Halkımızın 
Hizmetinde

Yayla Yolumuzun 
Asfalt Çalışması 
Tamamlandı
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Uludağ Mahallesi Söğütlü Mevkiinde 7 dönüm alan 
içerisinde yapımı tamamlanan mesire alanı; 15 ka-
melya, 18 barbekü, çocuk oyun parkı, mescit, 2 adet 
andezit (Korgun taşı) çeşme, yürüyüş yolu, bisiklet 
yolu yapılan piknik ve dinlenme imkanı bulabilece-
ğiniz bir alan oluşturulmuştur.

İlçe Mezarlığımızın düzene girmesi için Kişisel ve 
Aile Mezar Yeri olarak parselasyon çalışmalarımız 
tamamlanmış olup; mezar yerleri satış işlemine baş-
lanmıştır.

Mezarlık girişindeki binanın merdivenleri ile 
etrafına andezit taşı döşeme, abdestlik yapımı, 
pencerelerinin PVC yapımı, 
içerisindeki odaların bakımı 
onarımı ile tuvalet yapımları 
tamamlanarak halkımız 
hizmetine açılmıştır.

Mesire Alanı

Aile ve Kişisel Mezar 
Yeri Parselasyon 
Çalışmaları Başladı

Mezarlık Binası 
Bakım Onarımı 
Tamamlandı
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Zeydan KARALAR
Adana Büyükşehir Belediye Başkanı



Adana Büyükşehir Belediyesi, Adana 
Güney Rotary Kulübü ve TRS Turkish 

Robotics arasında gerçekleştirilen hibe proje 
kapsamında hazırlanan Teknoloji Otobüsü, 
Büyükşehir Belediyesi tarafından teslim 
alındı. Proje kapsamında otobüsü Adana 
Büyükşehir Belediyesi verdi, iç donanımını 
ise Rotary ve Türkish Robotics yaptı.
Gençlerin, çocukların bilgiye daha sağlık-
lı ve hızlı ulaşımı için hayata geçirilmesi 
planlanan projenin açılış töreni; 
Adana Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Zeydan Karalar, 
UR 2430. Bölge Guvernö-
rü Serhan Antalyalı, Adana 
Güney Rotary Kulübü Dönem 
Başkanı Dr. Fatma Akdoğan 
ve Yönetim Kurulu Üyeleri, 
Adana Büyükşehir Belediye-
si bürokratlarının katılımı ile 
gerçekleştirildi. İmza töreninde 
bilim otobüsünün teknik altya-
pısını hazırlayan TRS Turkish 
Robotics Operasyon Direktörü 
Nur Özdemir de hazır bulundu.

EĞİTİME DESTEK 
VERMENİN 
MUTLULUĞUNU YAŞIYORUZ
Adana Büyükşehir Belediye Başkanı Zeydan 
Karalar, çağdaş eğitimin önemine vurgu ya-
parak,”Türkiye Cumhuriyeti’nin Kurucusu 
Büyük Önder Mustafa Kemal Atatürk, eği-
timin doğru değerlendirilmesi halinde bir 
ülkeyi uygar, müreffeh, gelişmiş bir hale 
getirebileceğini, aksi halde gelişmemiş, geri 
kalmış bir ülke ortaya çıkacağını söyler. Biz 

de eğitimle ilgili bir projeye destek vermiş 
olmanın mutluluğunu yaşıyoruz” dedi.

HİZMET ANLAMINDA DESTEK
Rotarylerle eğitim konusunda çok sık iş 
birliği yaparak birbirlerine destek olduk-
larını kaydeden Başkan Zeydan Karalar, 

“Siyasette amaç millete, vatandaşa hizmet 
olmalı. Sizlerden bir çok konuda karşılıklı 
destek gördük. Siyasi destekten bahsetmiyo-

rum, toplumsal konularda hizmet anlamında 
destek verdiniz teşekkür ederim” diye ko-
nuştu.

ÖĞRENCİLER TEKNOLOJİYLE 
BULUŞACAK
Büyükşehir Belediyesi tarafından temin 
edilen ve hizmete giren teknoloji otobüsünün 
içi Adana Güney Rotary Kulübü tarafından 

hibe ve TRS Turkish Robotics tarafından 
projelendirilen robotik, STEM ve teknolojik 
imkanlar ile donatıldı. Bu otobüs özellikle 
kırsal bölgedeki çocuk ve gençlere bilimsel 
konularda direkt hizmet vermeyi amaçlıyor.
Adana Güney Rotary Kulübü Teknoloji 
Eğitim Otobüs Projesinde 12 öğrenci ve 
3 eğitmenin aynı anda eğitime devam ede-
bilmesi için gerekli tasarım düzenlemeleri 
yapıldı. Öğrencilerin STEM (Fen- Tekno-

loji- Mühendislik-Matematik),  
Maker (Teknolojik Yaratıcı 
Uygulamalar), robotik kodla-
ma eğitimleri için 6 notebook 
(normal şartlarda her 2 öğren-
ciye 1 notebook bir deney seti 
şeklinde ayarlama yapılmış 
fakat pandemi nedeni ile 1 no-
tebook + 1 deney seti  başına 
1 öğrenci yerleştirilecektir), 6 
robotik kodlama deney seti, ro-
botik uygulamaları için hazır 
robot setleri (Programlanabi-
lir robot ve çizgi takip eden 
robot), tasarım için 3D yazıcı 
ve 3D Kalem, ileri düzey tek-
noloji uygulamaları için Sanal 
Gerçeklik Gözlüğü ve prog-

ramlanabilir Drone temin edildi. Görsel 
eğitimler için otobüse projeksiyon makinesi 
ve perdesi ve TV monte edildi.
Teknoloji Eğitim Otobüsü’nde  öğrencilere 
eğitim verecek olan bütün eğitmenler özel 
eğitimden geçirildi. Otobüs içinde anaoku-
lu, ilkokul, ortaokul ve lise öğrencilerine, 
bilgi, beceri ve yetenek seviyelerine göre 
eğitim verilecek.

Büyükşehir Belediyesi ile Adana 
Güney Rotary Kulübü’nün hayata 

geçirdiği Teknoloji Otobüsü, 
kırsaldaki çocuklar için yola çıktı. 

Modern Eğitim için Büyükşehir, Rotary ve TRS İş birliği
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Türkiye Voleybol Federasyonu 2020-2021 
Voleybol Sezonu Kadınlar 2. Lig 6. Grupta 

mücadele eden Adana Büyükşehir Belediye Spor, 
evinde Ada Koleji Zeugma Spor’u set vermeden 
3-0 yendi.
Adana Atatürk Spor Salonu’nda Kadınlar 2020-
2021 Voleybol Sezonu 2. Lig açılış maçında Adana 
Büyükşehir Belediyesi konuk ettiği Ada Koleji 
Zeugma Spor’u  25-20, 25-18 ve 25-19’luk set-
lerle 3-0 mağlup etti.  Yeni sezona 3-0 gibi net bir 
skorla set vermeden galibiyet ile başlamanın ken-
dilerini ve Adanalı hemşehrilerini mutlu ettiğini 
söyleyen Adana Büyükşehir Belediye Spor Kulüp 
Başkanı Kadir Özdemir,  ‘”Her zaman yanımız-
da yer alarak bizlerden desteklerini esirgemeyen 
sporun ve sporcunun dostu Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Sayın Zeydan Karalar’a, oyuncuları-
mıza, teknik heyetimize ve yöneticilerimize çok 
teşekkür ederim’’ dedi.  

Adana Büyükşehir Belediye Başkanı Zeydan 
Karalar’ın, okumanın ve eğitimin önemine 

yönelik söylem ve talimatlarına Beldetaş AŞ’den 
anlamlı bir reaksiyon geldi.

“Okuyalım-Eyleyelim” adı altında kitap toplama 
kampanyası başlatan Beldetaş A.Ş.; Yönetim kurulu ve 
personelin de desteğiyle 15 günde 2 bin kitap topladı. 
Daha önce de kitap kampanyası gerçekleştiren şirket 
bu kez İmamoğlu İlçesi’nin köyleri için kitap topladı. 
Beldetaş A.Ş. Yönetim Kurulu Başkanı Kamuran 
Karaca toplanan kitaplarla birlikte küçük çocukları 
okuma ve kitaba teşvik etmek için pastel boya da 
gönderdiklerini söyledi.

ÇOCUKLARIMIZA VE 
GENÇLERİMİZE DESTEK
Kitapların gönderilmesinden önce şirkette gerçekleşen 
törende kampanyanın organizasyonunu üstlenen 
Yönetim Kurulu Üyesi Doğan Çelikten ile Beldetaş 
çalışanları Enver Şimşek, Fatih Taşyılmaz ve Gül 
Fethiye Güler’e teşekkür belgesiyle plaket verildi.

Beldetaş A.Ş. Yönetim Kurulu Başkanı Kamuran 
Karaca, eğitim ve okuma konusunda Adana 
Büyükşehir Belediye Başkanı Zeydan Karalar’ın 
kendilerine sürekli destek olduğunu belirterek, 
“Ülkemizde kitap okuma oranı çok düşük, şehrimiz ise 
ülke istatistiğinin sonlarında. Bizler Adana Büyükşehir 
Belediyesi Beldetaş A.Ş. olarak çalışanlarımızın da 
desteği ile geleceğimizin umudu olan çocuklarımız ve 
gençlerimizin aydınlanması için bu tür kampanyaları 
sürdürmeye devam edeceğiz” dedi.

Adana Büyükşehir 
Belediyespor Sezona 
Galibiyetle Başladı

Büyükşehir’den Köy 
Okullarına Kitap Desteği…

Adana Büyükşehir Belediyesi’ne ait Beldetaş 
Belde Sağlık San. ve Tic. A.Ş. Yönetim Kurulu 
ve personelinin desteği ile toplanan kitaplar köy 
okullarına ulaştırılıyor.
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Fuzuli Caddesi’nde tamamlanan ve Mustafa Kemal 
Paşa Bulvarı’nda devam eden çalışmaları inceleyen 

Başkan Zeydan Karalar, Adanalıların en kısa sürede bi-
siklet yollarına kavuşacağını açıkladı.
 
Adana Büyükşehir Belediyesi kent genelinde 135 km 
bisiklet yolu yapma hedefine emin adımlarla ilerliyor. 
Adana’nın yeni bisiklet yollarıyla buluşma çalışmaları-
nı yerinde denetleyen Başkan Zeydan Karalar, bisiklet 
yollarının küresel ısınmaya neden olan sera gazının azal-
ması noktasında ve ulaşımda teması azalttığı için salgınla 
mücadelede yararı olacağını kaydetti. 

HEDEF 135 KM BİSİKLET YOLU
Salgına, küresel ısınmaya ve obeziteye karşı bisikletin 
teşvik edilmesi gerektiğini ifade eden Başkan Zeydan 
Karalar, coğrafi olarak düz bir konuma sahip Adana ge-
nelinde 135 km bisiklet yolu yapma hedefine ulaşmak 
için aralıksız çalıştıklarını bildirdi. Adana’da uzun süre-
dir yapılmak istenen ama yapılamayan bisiklet yollarının 
hayata geçirilmesi için yoğun bir çalışma temposuna 
girdiklerini kaydeden Başkan Zeydan Karalar, Fuzuli 
Caddesi’ndeki tamamlanan bisiklet yolunda inceleme 
yaptı.

BİSİKLETLE ULAŞIMIN ÇOKLU YARARI VAR
Adana’yı bisiklet yollarıyla donatmanın önemli hedef-
lerinden biri olduğunu anlatan Başkan Zeydan Karalar, 
“Bisiklet yollarıyla ilgili adımları hızlıca atıyoruz. Bi-
siklet yolları hem spor yapılmasını sağlayacak, hem de 
küresel ısınmaya neden olan sera gazının azalması nok-
tasında faydası olacak. Toplu taşımaya ne kadar az insan 
gönderirsek, ne kadar sera gazı üreten araçlarla seyahat 
engellenirse, küresel ısınma o kadar önlenecek. Böyle-
ce hem kendimize hem de çevremize sağlıklı bir yaşam 
katkısı sunacağız. Ayrıca pandemi koşullarında diğer 
insanlarla teması azaltan bisiklet, salgınla mücadeleye 
katkı sağlayabilir” dedi.
 
Turgut Özal Bulvarı’nı kent merkezine bağlayacak bir 
aks oluşturma çalışmasını sürdürdüklerini vurgulayan 
Başkan Zeydan Karalar, zemin çalışmaları tamamlanan 
yerlerin Çevre ve Şehircilik Bakanlığı’nın öngördüğü 
standartlarda bisiklet yolu olarak asfaltlandığını kaydetti.

Adana Büyükşehir 

Belediye Başkanı Zeydan 

Karalar, Adana’da 135 

km’lik bisiklet yolu 

hedefine doğru hızla 

ilerlediklerini söyledi.

Salgına, Küresel 
Isınmaya ve 
Obezıṫeye Karşı 
Bıṡık̇let Yolu
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Koronavirüs salgını 
nedeniyle ertelenen 
Başiskele Belediye-

si Birinci Yıl Değerlendirme 
Toplantısı, maske takma, 
sosyal mesafe ve hijyen 
kurallarına uygun olarak 
gerçekleştirildi. Başiskele’de 
The Ness Termal Otel’de gerçekleştirilen toplantıya AK Parti Koca-
eli Milletvekili İlyas Şeker, Kocaeli Büyükşehir Belediyesi Başkan 
Vekili Yaşar Çakmak, AK Parti İl eski Başkanı Mahmut Civelek, 
Başiskele Belediyesi eski Başkanı Hüseyin Ayaz, MHP İl Başkanı 
Aydın Ünlü, AK Parti Başiskele İlçe Başkanı Mustafa Koral, MHP 
Başiskele İlçe Başkanı Serkan Günaydın, Saadet Partisi Başiske-
le İlçe Başkanı Ethem Karakaş, CHP Başiskele İlçe Başkanı Anıl 
Acurman, İYİ Parti Başiskele İlçe Başkanı Ayşe Rüzgar Sönmez, 
Belediye Meclis üyeleri, Muhtarlar, STK temsilcileri, basın men-
supları ve çok sayıda misafir katıldı.  

Başiskele Belediye Başkanı M. Yasin Özlü, açılış konuşmasında bir 
yılda yaptıklarını özetledi, ardından detaylı bir sunumla yaptıkları 
işleri, hizmetleri, projeleri katılımcılarla paylaştı. Salgın nedeniyle 
sınırlı sayıda davetlinin bulunduğu toplantı, sosyal medya hesap-
larından canlı yayınlandı.

“GÜZEL İŞLER” 
BAŞİSKELE İÇİN

Başkan Özlü, Çevre, Altyapı, 
Yol, Temizlik, Kültür Sanat, 
Gençlik Hizmetleri ve Semt 
Meydanları, Mesire Alanı 
Projesi, Kariyer ve İstihdam 
Projesi, Tarih Yolu Projesi, 
Kadın El Emeği Ürünleri 
Pazarı (BAŞKEM), Çocuk 

Üniversitesi 2. Etap projelerinin bulundukları aşama ve hedefleri-
ni kamuoyu ile paylaştı.; Belediyenin yeni sloganının “Güzel İşler” 
olduğunu açıklayan Başkan Özlü, “Hizmetlerimizi yaparken, hiz-
metlerimizi yaptıktan sonra vatandaşlarımız, takdirlerini, “Güzel 
işler” yapıyorsunuz diye ifade ediyorlardı. Buradan ilham alarak bu 
cümleyi; “İşleyiş olarak Başiskele Belediyesi Güzel İşler” ve hizmet 
olarak “Başiskele Belediyesi Güzel İşler yapar” anlamları taşıyan bir 
slogana dönüştürdük. Sağlam, gönülden, sağlıklı, estetik… Güzel 
işler yapmayı yolumuz gibi sözümüz olarak da belirledik.” dedi.

Değerlendirme toplantılarını her yıl dönümünde tekrarlayacaklarını 
ifade eden Başkan Özlü “Ne yaptığımızı milletimizle paylaşacağız. 
Ölçü halkımızın rızasıdır, teveccühüdür. Bu rızayı, bu teveccühü 
arayacağız. Güzel işler yapacağız, onları anlatacağız. Yeni güzel 
işler için enerji, ilham toplayacağız, pandemi sürecinin getirmiş 
olduğu olumsuzlukları hep birlikte atlatacağız.”şeklinde konuştu.
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Başiskele Kariyer ve 
İstihdam Merkezi 
(BAŞKİM), iş arayanlar ile 
işverenleri tek çatı altında 
buluşturuyor. 

Örnek projenin birçok 
kentte hayata geçmesini 
diliyoruz.

KAZANAN BAYANLAR VE BAŞİSKELE
İlçede yaşayan özellikle ev hanımlarının ürettiği; aksesuar, 
dekorasyon ürünleri, mefruşat, el işi örgü, dantel, dokuma, 
takı, resim, tezhip ve hat, minyatür ve çini, ebru, ahşap ürün, 

cam obje, süsleme 
sanatı, işleme ve 
hediyelikler alı-
cıyla buluşuyor ve 
ürün yelpazesi gün 
geçtikçe artma-
ya devam ediyor. 
Açıldıktan kısa bir 
süre sonra pandemi 
sürecinin başlama-
sı ve mağazaların 

kapanmasıyla hizmete ara veren BAŞKEM’de, normalleşmey-
le birlikte yeniden satışlara başlandı. 10 gün gibi kısa bir süre 
sonra da M. Yasin Özlü, BAŞKEM mağazasında el emeği göz 
nuru ürünleri satılan tüm maharetli kadınları makamında ağır-
layarak ilk ödemelerini gerçekleştirdi. Örnek projenin birçok 
kentte hayata geçmesini dilediğimiz bu BAŞKEM projesi ile 
kuşkusuz kazanan Başiskele ve Başiskeleli kadınlar oluyor.

Başiskele Belediye Başkanı M. Yasin Özlü, Başiskele halkına vermiş 
olduğu vaatler arasında en önemlisi “Başiskeleli kadınların ve 

Başiskele’nin kazanması” mesajıydı. Yani Başkan Özlü, Başiskele-
li kadınların ne kadar şanslı olacağını her fırsatta dile getiriyordu. 
Seçim sonrası kadın emeğine verdiği öncelik gün yüzüne çıkarak bir 
sosyal sorumluluk projesi olan Başiskele Kadın El Emeği Mağazası 
(BAŞKEM) hayata geçti.

BAŞKİM İLE “İSTİHDAM 
SEFERBERLİĞİ”

BAŞİSKELE’DE KADIN EMEĞİ 
BAŞKEM’DE TAÇLANIYOR

Türkiye Cumhuriyeti Cumhurbaşkanlığı tarafından ülke ge-
nelinde başlatılan İstihdam Seferberliği’ne destek olmak ve 

Başiskeleliler’in iş ve meslek sahibi olarak ülke ekonomisine katkı 
sağlamaları amacıyla Vatandaşlar tarafından da büyük takdir top-
layan Başiskele Kariyer ve İstihdam Merkezi (BAŞKİM), bugüne 
kadar yaklaşık 2700 işlem yaparak yoğun bir çalışma temposunda 
istihdam seferberliğine desteğini günden güne arttırıyor.
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Başiskele’de Koronavirüs Salgını 
süresinde çalışmalarını aralıksız 
sürdüren Başiskele Belediyesi, 

Kovid-19 ile mücadele yanı sıra diğer be-
lediyecilik hizmetlerini aksatmadı. Başkan 
Özlü’nün önderliğinde belediye ekiplerin-
ce sürdürülen çalışmalar neticesinde kısa 
bir sürede tamamlanan Barbaros Mahalle-
si Semt Meydanı kılınan Cuma Namazı ile 
hizmete açıldı.

Yoğun katılımın olduğu açılışa AK Parti 
Kocaeli Milletvekili Fikri Işık, AK Parti 
Kocaeli İl Başkanı Mehmet Ellibeş, Koca-
eli Büyükşehir Belediye Başkanı Doç. Dr. 
Tahir Büyükakın, Başiskele Kaymakamı 
Atilla Kantay, Başiskele Belediye Başkanı 
M. Yasin Özlü, AK Parti Başiskele İlçe Baş-
kanı Mustafa Koral, Başiskele İlçe Müftüsü 
Aşur Akyol, Kocaeli Büyükşehir Belediye-
si Eski Başkanı İbrahim Karaosmanoğlu, 
meclis üyeleri, mahalle muhtarları ve çok 
sayıda vatandaş katıldı. 

Koronavirüs salgını dolayısıyla sosyal 
mesafe, maske takma ve hijyen kurallarına 
uyularak meydanda toplanan vatandaşlar 
Başiskele’nin yeşil doğasına yaraşır Bar-
baros Semt Meydanı’nda namazlarını eda 
ettiler.

KENT ESTETİĞİNE 
UYGUN VE 
VATANDAŞIN 
İHTİYAÇLARINA CEVAP 
VERECEK

Başiskele Belediyesi tara-
fından hizmete açılan semt 
meydanı 2884 m2 alandan olu-
şuyor. İlçenin en fazla nüfusa 
sahip mahallesi olan Barba-
ros Mahallesi’nde 
artan yaya ve araç 
yoğunluğunu da 
düşünen Başis-
kele Belediyesi, 
semt meydanında 
20 araçlık otopar-
ka, vatandaşların 
dinlenip eğlenceli 
vakit geçireceği sosyal yaşam 
ve etkinlik alanına, dekoratif 
oturma gruplarına ve yeni yeşil 
alanlara yer verdi. Modern ay-
dınlatmalarla ışıklandırılan ve 
bölgeye yeni bir çehre katan 
Barbaros Mahallesi Semt Mey-
danı ilçeye değer katacak.

BARBAROS MAHALLESİ SEMT MEYDANI

Başiskele Belediye Başkanı 
M. Yasin Özlü, seçim 

beyannamesinde söz verdiği gibi 
ilçeye yeni bir semt meydanı 

daha kazandırdı.

Barbaros 
Mahallesi Semt 
Meydanı Cuma 
Namazı ile 
Hizmete Açıldı

Koronavirüs Salgını dolayısıyla sosyal mesafe, 
maske takma ve hijyen kurallarına uygun olarak 
cuma namazı için semt meydanında toplanıldı.
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Başiskele Belediyesi, Kocaeli’nin 
eğitim üssü Başiskele’de yeni 
bir eğitime destek projesini daha 

hayata geçiriyor.

Eğitime ve geleceğin teminatı çocukla-
ra büyük değer veren Başiskele Belediye 
Başkanı M. Yasin Özlü, gelecek nesile ya-
tırım yapmaya devam ediyor. Başiskele’de 
eğitim, kültür, sanat ve sosyal aktivitele-
ri göreve geldiği günden itibaren arttıran 
Başkan Özlü, seçim beyannamesinde de 
yer alan ilk ve ortaokul öğrencilerine yö-
nelik Çocuk Akademisi’ni Başiskele’ye 
kazandırıyor. 

Başiskele Çocuk Üniversitesi ile Ko-
caeli’de bir ilke imza atan Başiskele 
Belediyesi, “Sosyal Belediyecilik” anla-
yışıyla gerçekleştireceği Çocuk Akademisi 
projesiyle de Başiskele’de ikamet eden ve 
eğitim gören öğrencilere ücretsiz eğitim 
desteği ve kültür-sanat etkinlikleri imkânı 
sağlayacak. 

Öğrenciler, okul dışı serbest zamanlarında 
uzman eğitimciler kontrolünde güvenli ve 
huzurlu bir ortamda, sosyal, zihinsel ve be-
densel gelişimleri konusunda destek alacak 
ve ihtiyaç duydukları, kendilerini eksik his-
settikleri derslerden ücretsiz eğitim desteği 
alacak ve boş vakitlerini kaliteli bir şekilde 
değerlendirecek.

EĞİTİME 
DESTEK 
PROJESİ

BAŞİSKELE BELEDİYESİ’NDEN YENİ BİR

DAHA
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BAŞİSKELE ÇOCUK 
ÜNİVERSİTESİ’NDE YENİ 
EĞİTİM DÖNEMİ BAŞLADI
Başiskele Belediyesi ve Kocaeli Üniversitesi’nin 
işbirliği ile 2017’den beri özel yetenekli 
öğrencilere eğitim desteği veren Başiskele Çocuk 
Üniversitesi’nde 2020-2021 Eğitim-Öğretim 
dönemi başladı.

Her yıl 200 yeni öğrencinin katılımıyla daha da 
büyüyen Başiskele Çocuk Üniversitesi’nde bu yıl 
yaklaşık 800 öğrenci eğitim görecek. 

BAŞİSKELE ÇOCUK AKADEMİSİ
Başiskele Çocuk Üniversitesi ile Kocaeli’de bir ilke 
imza atan Başiskele Belediyesi, “Sosyal Belediye-
cilik” anlayışıyla gerçekleştireceği Başiskele Çocuk 
Akademisi projesiyle de Başiskele’de ikamet eden 
ve eğitim gören öğrencilere ücretsiz eğitim desteği 
ve kültür-sanat etkinlikleri imkânı sağlıyor.

Çocuk Akademisi ile; duygu, düşünce ve taleplerini 
güzel bir şekilde ifade edebilen, özgüven ve medenî 
cesaret sahibi olan, sorumluluk bilincini kazanmış; 
sevgi, saygı ve yardımlaşma gibi evrensel değer-
leri benimseyen, yeteneklerinin farkına varan ve 
onları geliştirme fırsatlarını değerlendirebilen, kitap 
okuma sevgisini kazanan ve öğrenmeyi temel bir 
ihtiyaç olarak kabul eden, çevresiyle doğru iletişim 
kurabilen, bilimsel ve teknolojik gelişmeleri izleyip 
kullanabilen, yeniliklere açık olan, milli ve manevi 
değerlere bağlı, bu değerleri kendi hayatında yaşa-
yan, yasalara saygılı, vatanını, milletini seven ve 
tüm insanlığa faydalı olmayı ilke edinen nitelikli bir 
neslin yetişmesine ve huzurlu bir toplumun oluşma-
sına katkıda bulunmayı amaçlıyor.

Başiskele Çocuk 
Akademisi’nde verilen 
dersler:

• Eğlenceli Bilim ve Deney 
• Robotik ve Kodlama
• Ebru Sanatı
• Drama ve Tiyatro
• Akıl Oyunları
• Temel Yaşam Becerileri
• Etüt 
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SAHİLDE AÇIK HAVADA CANLI 
MÜZİK KEYFİ
Koronavirüs tedbirleri dolayısıyla sosyal 
mesafe kurallarına uygun olarak maskele-
rini ve sandalyelerini alarak gelen gençler, 
sıcak yaz akşamında Başiskele Sahili’nde 
M.Yasin Özlü ile bir araya gelerek keyifli 
vakitler geçirdiler. 

BAŞİSKELE’DE GENÇLER MASA 
TENİSİ ŞENLİĞİYLE EĞLENDİ
Gençlik ve Spor Hizmetleri Müdürlüğü 
tarafından organize edilen Masa Tenisi 
Şenliği Barbaros Semt Meydanı’nda 
sosyal mesafe, maske takma ve hijyen 
kurallarına uygun bir şekilde gerçekleş-
tirildi. Başiskleleli gençlerin yoğun ilgi 
gösterdiği etkinlikte Başiskele Beledi-
ye Başkanı M. Yasin Özlü ve gençler 
meydanda kurulan 7 tenis masasında 
hünerlerini sergiledi. 

BAŞİSKELE’NİN ÇOCUKLARI 
ÇOK ŞANSLI
Başiskele Belediyesi okullardan uzun sü-
redir uzak kalan çocukları her mahalleye 
kurduğu sahneler aracılığıyla Nasrettin 
Hoca, Karagöz ve Hacivat gösteri etkin-
likleriyle “Mahallemde Şenlik Var” dedi. 

“EĞLENCELİ ATLETİZM”
Eğlenceli Atletizm etkinliğinde de spor 
eğitmenlerinin düzenlediği spor yarış ve 
etkinlikleri gerçekleştirildi. 

BAŞKAN ÖZLÜ “SAHNE SİZİN”DE 
GENÇLERLE ŞARKILAR SÖYLEDİ
Başiskele Belediyesi’nin sokak müziği-
ne faklı bir soluk getirdiği projesi “Genç 
Yetenekler Sahne Sizin” Başiskele Sahi-
li’nde amatör birçok genç canlı müzik 
keyfi yaşatarak sahne deneyimi elde etti. 

“Gençlerle sağlık için pedal çevirdiler” 

Başiskele’nin Yasin Ağabeyisi 
Gençlerle Baş Başa

Başiskele Belediyesi Gençlerle Başbaşa programlarıyla  birçok 
genç ile buluşarak her fırsatta gençleri önemsediğini vurguluyor.
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Başiskele Belediye Başkanı M. Yasin 
Özlü’nün seçim beyannamesinde de 

yer alan, Başiskele’nin doğal güzellik-
lerine uygun ve vatandaşların doğa ile 
iç içe vakit geçirebilecekleri günübirlik 
mesire alanı Döngel Vadisi Mesire Ala-
nı’nda 2 etabıyla vatandaşlara ücretsiz 
hizmet veriyor. 

Döngel Vadisi Mesire Alanında yürüyüş 
yolları, çocuk oyun grupları ve ahşap 
çitlerin kamerya, köprü, çeşme ve kamp 
alanları, ağaçtan kuş evleri gibi birbirin-
den güzel doğaya özgü alanlar mevcut.

Başkan Özlü: “ Mesire alanlarımız kom-
şularımızın tatil günlerinde en çok ziyaret 
ettikleri alanlar. Modern kentleşme ile 
yapılaşmaları arttırırken aynı zamanda 
doğal yapımızı bozmadan komşularımıza 
soluklanabilecek sosyal donatı alanla-
rı kazandırıyoruz. Bu kapsamda seçim 
beyannamemizde söz verdiğimiz proje-
lerimizi ekiplerimizle itinalı bir şekilde 
hayata geçiriyoruz. Projelerimizi tüm 
vatandaşlarımız ve teşkilattaki arkadaş-
larımız ile paylaşıyor olmaktan mutluluk 
duyuyoruz” dedi. 

Sportif İşler Burada Güzel İşler
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Abdin ÖZTÜRK
Öztürk Grup Yönetim Kurulu Başkanı
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Bir Yükseliş Hikayesi 
Abdin Öztürk

Kocaeli’nin sevilen ve 
başarılı iş adamlarından 
Öztürk Grup Yöne-

tim Kurulu Başkanı Abdin 
Öztürk 1978 Iğdır  do-
ğumludur. 2007 yılından 
beri Kocaeli’de ikamet 
eden Öztürk evli ve 5 
çocuk babasıdır. Küçük 
yaştan beri ticarete 
i lgisi  olan Öztürk 
daha ilkokuldayken 
okuldan çıkıp iş-
letmenin başına 
geçerdi. 90’lı yıl-
l a rdan  bu  yana 
t icaret le  uğraş -
makta olan Öztürk 
Grup  i lk  o la rak 
Iğdır’da başladığı 
akaryakıt istasyonu 
işletmeciliğini büyü-
tüp ülkemizin farklı 

noktalarına akaryakıt 
istasyonu açmıştır. Ve 

Türkiye’nin farklı illerin-
de benzer ticari faaliyetlerle 

uğraşmaktadır.

Abdin Öztürk kimdir?

Iğdır da doğan Abdin ÖZTÜRK, 
ailenin ticaretle uğraşması 
nedeni ile çocuk yaştan itiba-
ren kendi ticaret tam ortasında 
buldu .İlkokula giderken bile 
dersleri biter bitmez koşa koşa 
ailesine yardım için bir işlet-
menin başına geçerdi .‘’Adam 
olacak çocuk doğuştan belli-
dir’’ sözünün uyarlandığı nadir 
insanlardan biridir 

Daha çırak iken bile  ticarete aşırı ilgi 
ve merakı işte onu bugün iş dünyasının 
sayılı iş adamı statüsüne taşıdı. İstikbali 
parlak olan bu delikanlı bir taraftan da 
okumaktadır.
Hocamız okuduğumuz dönemlerde bize 
hep şunu söylerdi: “Gençler çalışkan bir 
insan  ödülünün ne olacağını hiç düşün-
meden, kendini yaptığı işe adar. Çalışkan 
insanlar, başkaları onları methetsin 
diye değil, doğru olanın çalışmak oldu-
ğunu bildikleri için çalışırlar.’’ Abdin 
Öztürk’de doğru olduğuna inandığı işin 
peşinden hep koştu hep çalıştı ve halen 
de çıraklık yaptığı yıllarındaki o çocuksu 
heyecanla işlerine devam etmektedir.  Ek-
meğinin peşinden gurbete çıktığı Kocaeli 
ilini kendine hem yurt edindi, hem de bu 
güzel ilimize çok ciddi yatırımlar yaparak 
100’lerce kardeşimizi iş imkanı sağla-
dı. 1990’lı yılların ortalarından itibaren 
misyon edindiği “Kocaeli’nde istihdam 
yaratma” çalışmalarının bir çok  örneğini 
uygulamalı olarak başta Kocaeli olmak 
üzere birçok ilde yerinde görebiliyoruz.

Kimseye kapısını kapatmayan Öztürk ek-
meğini hep böldü ve paylaştı. Yetimlere, 
öğrencilere, hayır kurumlarına sahip çıkı-
yor özellikle bu Vatan için Bayrak için hiç 
bir an düşünmeden canını Vatana Millete 
siper eden Şehitlerimizin ve Gazilerimi-
zin ailelerinin hep yanında yer almakta. 
Öztürk’ün büyük bir BAYRAK sevgisi 
var. “Bayrak, vatan, millet sevgimizi bü-
tünleyen bir gönül perdesidir. Toprağa ve 
millete tutunmanın sevgisi, bayraklarla 
vardır.’’ Sözlerini kendine düstur edinmiş 
bugün başta Kocaeli olmak üzere güzel 
Türkiye’nin  birçok yerleşim yerinin 
en yüksek noktalarına 116 metre direğe 
2000m² Türk Bayrağı dikmiştir.
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Yücel GÜLBAHAR
Bozçalı Belediye Başkanı



Kaybolmayan Güzellik Bozçalı
Uçsuz Bucaksız Bozçalı Yaylaları

Bozçalı Geniş bir alan üzerine kurulmuştur.
Yeşil yaylaları, otlakları, serin suları, tarım 

arazileri geniş olan bir beldemizdir. 1330 rakım 
ile Karadeniz ve İç Anadolu ortak ikliminin 
yaşandığı kendine has ferah havası ile turizm 
cenneti olabilecek bir güzelliğe sahiptir. 

Başlıca geçim kaynağı hayvancılık ve tarım olan 
ilçemizin nadide bitkiler ile özenle beslenen 
hayvanlarımızın sütlerinden elde edilen ben-
zersiz, Süt ürünleri Dünyaca ünlü kuruluşlar 
ve lezzet uzmanları tarafından tam not almıştır.
Bu ürünleri almak için her mevsim kasabamız 
binlerce misafiri ağırlamaktan gurur duyuyor.

YAYLALARIN ISLAHI
Bozçalı Belediyesi olarak yayla yollarımızın 
bakımı , gölet ve sulama hatlarının yapımı için 
tüm gayretlerimiz ile çalışmalarımıza devam 
etmekteyiz. Ayrıca endemik bitkilerin tespiti ve 
onaylatılması çalışmaları yapıp, belde halkımıza 
tam destek olmak amacıyla Tarım ve Hayvancı-
lığı geliştirmek önceliklerimiz arasındadır.  

Bozçalı Belediyesi Belediye Başkanı Yücel Gülbahar 
kasaba halkının her türlü ihtiyaçlarını karşılamak için 

çalışmalarına ara vermeden devam ediyor.
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Belediyemiz Alt Yapı, Kanalizasyon ve 
İçme Suyu Hattının Yenilenmesi

Yaylalarımız da İçme Suyu Çalışmaları 
Topografik Ölçümler ile yapılmıştır

Işıklar Mahallesi 120m ³ 
Su Deposu Yapımı

Büyük Yayla, Işıklar, Gerdengeç , Geyicek Yaylası 
ve Bozçalı Merkezine Çeşme Yapımları

Tavşan Alanı Gölet
Yapımı

İçme suyumuzun tahlilleri Samsun bölgesi laboratuvarında yapılmış olup iller 
bankası (Sivas) bölge müdürlüğüne iletilmiştir. Projenin takibi yapılmaktadır.

Yapımı devam eden  yayla  içme suyu çalışmaları büyük titizlik ile topografik 
ölçümlerle yapılmıştır.

Bozçalı Belediyesi, yaz mevsimin-
de su sorunlarının yaşanmaması ve 
zaten yüksek kalitede olan Boz-
çalı suyunun kalitesini korumak, 
boru hatlarındaki basıncı denge-
lemeye yönelik 120 metreküplük 
yeni su deposu yapım çalışmasını 
tamamladı.

“Suyun olmadığı yerde barış yoktur.” 
“Susuz hayat çölde yaşamaya benzer.”
Sözlerinden yola çıkan Başkan Gülbahar “birçok mahallemize yapımını tamamla-
dığımız çeşmelerden, cennetten bir parça olan Bozçalımızın serin sularından kana 
kana içilmesi için tüm mahallelerine ulaştırmak öncelikli görevimizdir.” dedi.

Tarım ve hayvancılık yatırımlarıyla yerel yönetim anlayışına yepyeni bir boyut 
kazandıran Bozçalı Belediyesi, beldemizi ve yaylalarımızı adeta göletlerle 
donattı. Büyük ve küçükbaş hayvanların su ihtiyaçlarını en kolay yoldan gide-
rebilmeleri için yüzlerce dönümlük araziler üzerinde kurulan göletlere yenilerini 
ekleyen Başkan Yücel Gülbahar, üreticilerin gönüllerinde taht kurdu.
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Araç Filomuz 
Büyüyor

Altyapı Yatak Malzemesi
Hazırlığı Yapılmıştır

Yayla Bağlantı Yollarının 
Yenilenmesi

Sosyal Tesisler, Düğün Salonu ve 
Yemekhane Onarımı

Nizam Mahallesi Garipler Camii ve 
Lojman Onarımı

Bozçalı Belediyesinin hizmet süresini tamamlayan eski makam aracı satılarak 
yerine uygun fiyata yeni makam aracı alındı.

Beldemizin ihtiyaçları en doğru şekilde tespit edilerek bir adet ekskavatör 
kepçe alınmıştır.

Yollarımızda kullanılmak üzere, altyapı yatak malzemesi hazırlığı yapılmıştır.

Yenilenen yolların yaylacılarımıza daha sağlıklı bir ulaşım kazandırdığını belirten 
Başkan Yücel Gülbahar  yenilenen yollar, daha modern bir görünüme kavuşuyor, 
bu kapsamda yürütülen çalışmalarda desteğini esirgemeyen Reşadiye Belediye 
Başkanı Mustafa Yılmaz’a teşekkür ediyorum dedi.. 

Bozçalı Belediyesi olarak Sosyal Tesis ve Yemekhane  binalarının tamiratlarını 
yaptırarak yüksek standartlara ve sağlık koşullarına uygun hale getirdik.

Beldemizin Düğün Salonu ve Sosyal tesis binalarının tamirat ve tadilatlarınını 
yaptırarak kapasitesi artırıldı. Yeni ekipman masa sandalyeler ilave edilerek 
daha modern bir hale getirildi.

Bakım ihtiyacı olan Nizam Mahallesi Garipler Camii ve Lojmanının içi ve dışı 
tamamiyle yenilenerek, çevre düzenlemesi gerçekleştirildi. Mahalle sakinleri 
Başkan Yücel’e teşekkür etti.

Büyük Yayla, Işıklar, Gerdengeç , Geyicek Yaylası 
ve Bozçalı Merkezine Çeşme Yapımları
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Ekrem YÜCE
Sakarya Büyükşehir Belediye Başkanı



Sakarya Büyükşehir Belediyesi tarafın-
dan Karaman’da inşa edilen Engelsiz 

Millet Bahçesi düzenlenen törenle açıldı. 
Açılış programında Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ekrem Yüce’nin yanı sıra AK Parti 
İl Başkanı Yunus Tever, İl Emniyet Müdürü 
Fatih Kaya, İl Müftüsü Hasan Başiş, SESOB 
Başkanı Hasan Alişan, Sakaryaspor Kulüp 
Başkanı Cevat Ekşi, Orman Bölge Müdürü 
Ziya Polat, ilçe belediye başkanları, ilçe 
başkanları,  muhtarlar ve basın mensupları 
katıldı. Başkan Yüce katılım sağlayan ve 
destek veren herkese teşekkür etti.

HİZMET TEŞEKKÜRÜ
Karaman Mahalle Muhtarı Mustafa Çalık, 

“Karaman’da olan bu yer için heyecanlı ve 
gururluyuz. Muhtarlık olarak Karaman hal-
kının ihtiyaçlarını karşılamak adına tüm 
imkanlarla çalışıyoruz. Mahallemize Engel-
siz Millet Bahçesi’ni kazandıran Büyükşehir 
Belediye Başkanımız Ekrem Yüce’ye teşek-
kür ediyorum” dedi.

ŞEHİRLEŞMEYE BAKIŞ
Katılım sağlayan herkese teşekkür ederek 
sözlerine başlayan Başkan Ekrem Yüce, 
Modernleşmeyle birlikte ortaya çıkan şe-

hirleşmeyle insanoğlu maalesef binaların 
ve kapalı alanların içerisine hapsolmak zo-
runda kaldı. İnsanoğlunun yeşil, toprak ve 
temiz hava ile bağı yavaş yavaş azalmaya 
başladı. Bitkileri, çiçekleri ancak binaların 
içerisine hapsettiğimiz saksılarda görmeye 
başladık. Sebzelerin ve meyvelerin ağaçlar-
da yetiştiğini bilmeyen çocuklarımız oldu. 
Gün içinde gökyüzüne bakıp bulutları, yıl-
dızları seyreden onlara ibretle bakan kimse 
kalmadı. Hal böyle olunca problemler ya-
şamaya başladık. Çünkü yeşilden, temiz 
havadan ve topraktan uzak durmak bizim 
fıtratımıza aykırı” dedi.

SAKARYA BİR BAŞKA
Açıklamalarına devam eden Sakarya Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Ekrem Yüce,  
“Çok şükür Allah’a bizim böyle bir sorunu-
muz yok. Sakarya’mız yemyeşil. Yeşilin her 
tonu var. Göl, nehir, deniz, yayla, longoz 
her şeyimiz var. Bizim bu kıymetlerimi-
zi korumamız gerekiyor. Bu nimetleri, bu 
güzellikleri şehirleşmeye ve kentleşmeye 
kurban edemeyiz. Biz başkalarının yaptığı 
hataları yapmayacağız. Fıtratımıza en uygun 
haliyle şehirleşeceğiz. Yaşam alanlarımızı 
doğayı yok etmeden kuracağız” dedi.

KARAMAN’A YENİ YAŞAM ALANI
Başkan Yüce, “Malumunuz şehrimizin 
merkezinde bir Orman Parkımız var. Kent 
Parkımız var. Şehrimizin her yerinde vatan-
daşlarımıza hizmet sunan parklarımız, sosyal 
tesislerimiz var. Çok şükür artık bir Millet 
Bahçemiz var. Şimdi de bugün burada hep 
birlikte Karaman’da bir millet bahçesinin 
açılışını gerçekleştireceğiz. Hem de öyle 
herhangi bir millet bahçesi değil. Engel-
siz Millet Bahçesi. Tüm Türkiye’ye örnek 
olabilecek bir proje oldu. Sizlerle birlikte 
tamamen engelli vatandaşlarımızın kullanı-
mına uygun bir projenin açılışını yapmanın 
mutluluğunu yaşıyoruz. 

SOSYAL DONATI ALANLARI
“İçerisinde; çocuk oyun alanları, engelsiz 
çocuk oyun alanları, basketbol sahası, şehir 
mobilyaları, yürüyüş ve koşu parkuru, oto-
park, 270 m² kapalı ve 700 m² açık alana 
sahip kafeterya bulunuyor. Yaklaşık 20 bin 
m2 alan üzerine kurulu Karaman Engelsiz 
Millet Bahçesi projesinin maliyeti 4 milyon 
lira. Karaman Engelsiz Millet Bahçesinin 
bölgemize ve şehrimize hayırlı olmasını di-
liyorum. İnşallah Sakarya ve Türkiye daha 
iyi yerlere ulaşacak.”

Karaman’ın Yeni Yaşam Alanı Açılıyor
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Sakarya Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Ekrem Yüce, Karaman Atıksu 

Arıtma Tesisi’nin yanında bulunan 55 
bin metrekarelik alana Güneş Enerji 
Sistemi için kurulum çalışmalarının 
başladığını açıkladı.

TESİSLERİN ELEKTRİĞİ YENİ 
PROJE İLE KARŞILANACAK
SASKİ marifetiyle hayata geçirilecek GES 
ile kurum bünyesinde hizmet sunan arıtma 
tesisleri, terfi merkezleri ve göl tesisleri-
nin tüm elektrik ihtiyacı karşılayacaklarını 
ifade eden Başkan Ekrem Yüce, Çevre-
sel Etki Değerlendirme (ÇED) belgesinin 
alındığını ve imar planlarında gerekli dü-
zenlemelerin yapıldığını dile getirdi. Güneş 
Enerji Sistemi için proje çalışmalarının ta-
mamlandığını da sözlerine ekleyen Başkan 
Ekrem Yüce, enerjide tükettiğini üreten bir 
şehir olmaya devam edeceklerini belirterek 
projenin hayırlı olmasını diledi.

SAKARYA TÜKETTİĞİ 
ENERJİYİ ÜRETİYOR 
ADASU HES ile 2013 yılından bu yana 223 
milyon kilowatt enerji ürettiklerini ifade 
ederek sözlerini sürdüren Başkan Ekrem 
Yüce, “Yaklaşık 65 milyon liralık bir kazanç 
sağlamış olduk. Ayrıca ADASU HES ile 
enerji üretirken doğaya asla zarar vermiyo-

ruz. Pamukova Eskiyayla havzasında inşa 
ettiğimiz Akçay Barajı ile de isale hattı 
üzerinden cazibesi ile gelen suyu enerjiye 
dönüştüreceğiz. Yenilenebilir enerji kay-
nakları ile enerji üretmeye devam ederken, 
şimdi de doğanın gücünden elektrik üre-
tecek ve tükettiğini üreten şehir Sakarya 
iddiamızı güçlendireceğiz” dedi.

GES PROJESİ TASARRUFU 
ARTIRACAK
Güneşten enerji üretecek projeye ilişkin 
detayları paylaşan Başkan Ekrem Yüce, 

“Büyükşehir Belediyesi olarak yenilenebi-
lir enerji kaynaklarının doğru kullanımıyla 
şehrimizin geleceğine önemli bir yatırımı 
daha kazandırıyoruz. Çevreci anlayışımız, 
doğaya saygılı yatırımlarımızla 55 bin 
metrekare alanda Güneş Enerji Sistemi ile 
güneşten enerji üreteceğiz. GES projesi 
ile ilgili gerekli çalışmaları tamamlayarak 
SEDAŞ ile bağlantı anlaşması yaptık. Üret-
tiğimiz elektriği kurumumuz bünyesinde 
bulunan arıtma tesisleri, terfi merkezleri 
ve göl tesislerinde kullanacağız ve kurum 
olarak yeni bir tasarruf hamlesini gerçek-
leştirmiş olacağız. Kısa süre sonra ihalesini 
gerçekleştireceğimiz proje ile kendi ener-
jimizi kendimiz üreteceğiz. Yapacağımız 
tasarruf ile de yatırımlarımız daha da ar-
tacak. Hayırlı olmasını diliyorum” diye 
konuştu.

Büyükşehir Belediyesi yenilenebilir enerji kaynaklarının kullanımında ve çevreci belediyecilik anlayışında 
Türkiye’de örnek olacak bir projeyi daha hayata geçiriyor. Başkan Yüce, “20 Kasım Cuma günü ihaleye 

çıkacak olan Güneş Enerji Santrali projesi sayesinde yılda 5 Milyon TL’lik enerji üreteceğiz. 

Güneşten Enerji Üretecek Proje 
İhaleye Çıkıyor
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Sabiha Gökçen Havalimanı ulaşımlarını sağlayan HAVASAK’lar için servis hizmeti sunmaya başlıyor. 
Ulaşım Dairesi Başkanlığı tarafından ilginin günden güne arttığı HAVASAK’lar için 3, 7, 28 ve 29 

numaralı belediye otobüsleri ile ücretsiz aktarma servis hizmeti gerçekleştirilecek.

Büyükşehir Belediyesi Sabiha Gökçen 
Havalimanı ulaşımlarını sağlayan HA-

VASAK’lar için servis hizmeti sunmaya 
başlıyor. Ulaşım Dairesi Başkanlığı’ndan 
yapılan açıklamada 3-7-28-29 numara-
lı belediye otobüs hatları ile Büyükşehir 
Terminalden kalkışın 1.5 saat öncesinde, 
İstanbul’dan Sakarya’ya varışta ise 30 da-
kikalık süre içerisinde HAVASAK 
biletini gösteren yolcular ücretsiz 
aktarma hizmetinden faydalana-
bilecek.
Sakarya Büyükşehir Belediyesi 
Sabiha Gökçen Havalimanı ula-
şımlarını sağlayan HAVASAK’lar 
için servis hizmeti sunmaya baş-
lıyor. Ulaşım Dairesi Başkanlığı 
tarafından ilginin günden güne 
arttığı HAVASAK’lar için 3, 
7, 28 ve 29 numaralı belediye 
otobüsleri ile ücretsiz aktarma 
servis hizmeti gerçekleştirilecek. 

Böylelikle yolcular; Kent Meydanı, Eren-
ler, Kampüs, Serdivan ve Kuzey Terminale 
sorunsuz ulaşabilecekler. Kısa süre önce 
hizmete alınan HAVASAK’lar, rahat ve 
konforlu ulaşım için yolcuların tercihi haline 
gelirken, başlatılacak ücretsiz aktarma hiz-
metinin de talebi arttıracağı dile getirildi.

4 FARKLI ROTA
Konuyla ilgili Ulaşım Dairesi Başkanlı-
ğı’ndan yapılan açıklamada, “Büyükşehir 
Belediyemiz tarafından Sabiha Gökçen 
Havalimanı ulaşımları için hizmet sun-
maya başlayan HAVASAK’lara ilgi her 
geçen gün artıyor. HAVASAK yolcuları-
nın terminale hızlı ulaşmaları için yeni bir 

çalışmayı uygulamaya alıyoruz. 
Bu kapsamda 3-7-28-29 numa-
ralı belediye otobüs hatlarımızla 
Büyükşehir Terminalden kalkışın 
1.5 saat öncesinde, İstanbul’dan 
Sakarya’ya varışta ise 30 daki-
kalık süre içerisinde HAVASAK 
biletini gösteren yolcular için 
ücretsiz aktarma servis hizmeti 
sunmaya başlıyoruz.  HASA-
VAK’a şehrin farklı yerlerinden 
ulaşmak isteyen vatandaşlarımız 
ücretsiz servis imkanından fay-
dalanabilecek” denildi.

HAVASAK’a Ücretsiz 
Servis Müjdesi
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Tuncer KAPLAN
Beypazarı Belediye Başkanı
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Beypazarı Belediye Başkanlığı 
benimsemiş olduğu ‘’Sosyal Bele-
diyecilik’’ alanındaki çalışmalar ile 
yüzlerce vatandaşının yüzünü güldür-
meye devam ediyor.
Beypazarı Belediyesi ilçede yaşayan 
ihtiyaç sahibi ve bakıma muhtaç va-
tandaşların her daim yanında olmayı 
sürdürüyor. 
Nerede bir yardıma muhtaç kimse var 
ise biz oradayız. 

ŞEFKAT ELİ PROJESİ
Beypazarı Belediyesi Sosyal Yardım 
İşleri Müdürlüğü ekiplerimiz Şefkat 
Eli Projesi kapsamında ihtiyaçlarını 
kendi başlarına karşılayamayan vatan-
daşlarımızın evde bakım hizmetlerini 
üstlenerek ev temizliği, kişisel bakım 
ve sosyal yardım anlamında tüm ihti-
yaçlarına cevap veriyor.

Beypazarı  Belediye Başkanı 
Tuncer Kaplan, ‘’Benimsemiş ol-
duğumuz ‘’Sosyal Belediyecilik’’ 
anlayışıyla ihtiyaç duyulan her yerde 
hemşehrilerimizin yanındayız. Vatan-
daşlarımızın ihtiyaçlarını tespit ederek 
çalışmalarımıza şekil veriyoruz. Bu 
bağlamda önceliklerimiz arasına al-
dığımız gençler, öğrenciler, engelliler 
ve kadınlarımız olmak üzere ilçemiz-
de binlerce ihtiyaç sahibi vatandaşa 
ulaştık. Sosyal Hizmetler Müdürlü-
ğü bünyesinde Sevgi Evi”ni kurduk. 
Bu kurumumuzda  vatandaşlarımızın 
giysi, gıda ve ilaç başta olmak üzere 
kişi ve yaşa göre değişkenlik gösteren 
ihtiyaçlarını tespit ederek yardımla-
rı gerçekleştirdik ve bu yardımlara 
devam ediyoruz. İhtiyaç sahiplerimi-
zin yüzlerini güldürmek, bizide mutlu 
ediyor’ dedi.

Beypazarı Belediyesi 
Sosyal Yardımlarla 
Yüz Güldürüyor
Nerede bir yardıma muhtaç kimse var 
ise biz oradayız. 

lıder
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Her geçen gün daha fazla 
turistin ilgisini çeken, tarih, 
doğa, kültür ve turizm 
kenti Beypazarı her dönem 
ziyaretçilerini bekliyor.

TURİZM

lıder
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Selçuklu ve Osmanlı dönemlerinde inşa 
edilen çok sayıda yapısıyla öne çıkan 

Beypazarı misafirlerini farklı bir nostaljiyle 
karşılıyor. Bunun dışında doğaseverlere de 
kucak açan Beypazarı İnözü vadisi, Karagöl 
ve Eğriova tabiat parkları ile ziyaretçilerin 
beğenisini kazanıyor.

Beypazarı, misafirperver ilçe halkı, tarihi ko-
nakları, tarihi müzeleri, açık hava müzeleri, 
yöresel ürünleri ve yöresel yiyecekleriyle 
ziyaretçilerin dikkatini çekiyor.

Belediye Başkanı Tuncer Kaplan, restore 
edilen ve tarihi yaşatan konaklar da dahil 
olmak üzere, ilçemize gelecek misafirle-
ri beklediğini belirtti. Kaplan, Beypazarı 
güveci, yaprak dolması, 80 katlı baklava 
gibi ilçenin yöresel lezzetlerini tatmak is-
teyenleri, yöresel ürün pazarından alışveriş 
yapmak isteyenleri, telkari gümüşünü incele-
mek, konak ve müzeleri gezmek isteyenleri 
Beypazarı’na bekliyoruz’ dedi.

Beypazarı’nı ziyaret edenlere Osmanlı 
mutfağından örnekler sunmak istediklerini 
belirten Başkan Kaplan, ‘Konaklama iş-
letmelerimizde rezervasyon yoğunluğu 
yaşanıyor. Yalnızca Ankara ve yakın böl-
gelerden değil, Türkiye’nin her yerinden 
rezervasyon aldıklarını belirtti.

lıder



Zeynel Abidin BEYAZGÜL
Şanlıurfa Büyükşehir Belediye Başkanı



Büyükşehir 

Kendi Çiçeğini 
Üretiyor
Şanlıurfa Büyükşehir Belediyesi, asfalt, beton ve kilitli 

parke taşının yanı sıra artık ilk kez çiçeğini de kendisi 
üretiyor. Park ve Bahçeler Daire Başkanlığı bünyesinde 
Akçakale ilçesinde hizmet veren Büyükşehir Akçakale 
Fidanlığında bu yıl ilk kez gerçekleştirilen üretimde yetiş-
tirilmesi kararlaştırılan “Hercai Menekşe” çiçek çeşidinden 
ilk aşamada 400 bin adet üretim hedefleniyor. 20 gündür 
başlayan üretim çalışmaları titizlikle sürdürülüyor.

BÜYÜKŞEHİR FİDANLIĞINDA ÜRETİM 
HEYACANI BAŞLADI

Mevsimlik çiçek çeşidi olarak belirlenen “Hercai Menekşe” 
üretimini kendi fidanlığında toprakla buluşturan Şanlıurfa 
Büyükşehir Belediyesi, zamanı gelince yetiştireceği me-
nekşeleri Şanlıurfa’nın her köşesinde ekmeye hazırlanıyor.

BELEDİYE BÜTÇESİNE KATKI SAĞLANIYOR

Akçakale Fidanlığı Üretim Tesisi’nde ilk kez bu yıl yetiş-
tirilecek olan 400 bin çiçek ile  Büyükşehir hem tasarruf 
ediyor hem belediye bütçesine katkı sağlanıyor.

Şanlıurfa Büyükşehir Belediyesi, 
asfalt, beton ve kilitli parke 

taşının yanı sıra artık ilk kez 
çiçeğini de kendisi üretiyor.
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Şanlıurfa’da coğrafi işaret tescil iş ve işlem-
leri artık tek elden ortak akılla yapılacak. 38 

kurumun yer aldığı istişare kurulunun koordina-
törlüğünü ise Büyükşehir Belediyesi yürütecek.
Büyükşehir Belediye Başkanı Zeynel Abidin 
Beyazgül’ün önderliğinde coğrafi işaretler tescil 
işlemlerinin biraz daha hızlandırılacağını belirten 
Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreter Yardımcısı  
Selami Yıldız başkanlığında yapılan toplantıda bir 
araya gelen komisyon ikinci kez toplandı.

Gelecek kuşaklarımıza bırakacağımız en önemli 
kültürel ve ekonomik değerlerin başında gelen 
yöresel ürünlerimizi korumanın en temel unsuru 
olan coğrafi işaret tescili için Şanlıurfa tek yürek 
oldu. Gıda, tarım, maden, el sanatları ürünleri ve 
sanayi ürünlerinin yer aldığı listeyi oluşturmak 
için toplantılarına devam eden Şanlıurfa Bü-
yükşehir Belediyesi öncülüğündeki komisyon 
çalışmalarını sürdürüyor. 

Şanlıurfa’da yöresel ürünlerimizin tescillenmesi 
noktasında ortak akılla hareket ederek önemli bir 
ivme kazanmak istediklerini ifade eden Büyükşe-
hir Belediyesi Genel Sekreter Yardımcısı  Selami 
Yıldız, “Başkanımız Zeynel Abidin Beyazgül’ün 
katıldığı Cumhuriyet Parkı Sosyal Tesislerinde 
yapılan toplantının ardından Büyükşehir Beledi-
yesi koordinesinde toplantılarına devam etmesi 
istenilen coğrafi işaretler komisyonumuz bugün 
ikinci toplantısını yaptı. Toplantımıza katılan tüm 
katılımcılara ben Büyükşehir Belediyesi adına 
teşekkür ediyorum’ dedi.

Coğrafi Tescil
İşlemleri Ortak Akılla Yürütülüyor

lıder



Urfa City AVM’de toplantı yapan “Şanlıurfa Coğrafi 
İşaret Tescili İstişare Komisyonu” toplantısına Büyük-
şehir Belediyesi’nin öncülüğünde Harran Üniversitesi, 
GAP İdaresi Başkanlığı, Ticaret ve Sanayi Odası Başkan-
lığı, Ticaret Borsası, Ziraat Odası, Esnaf ve Sanatkârlar 
Odası Birliği Başkanlığı, Gıda Tarım ve Hayvancılık 
Bakanlığı Şanlıurfa İl Müdürlüğü, İl Kültür ve Turizm 
Müdürlüğü, Sanayi ve Teknoloji İl Müdürlüğü, Karaca-
dağ Kalkınma Ajansı Şanlıurfa Koordinatörlüğü, GAP 
Tarımsal Araştırma Enstitüsü Müdürlüğü ve Şanlıurfa İli 
Kültür Eğitim Sanat ve Araştırma Vakfı temsilcileriyle 
komisyonda yer alan diğer ilçe belediyeleri ve kamu 
kurum ve kuruluş temsilcileri katıldı.

Büyükşehir Belediye Başkanı Zeynel Abidin 
Beyazgül’ün önderliğinde coğrafi işaretler tescil 
işlemlerinin biraz daha hızlandırılacağını 
belirten Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreter 
Yardımcısı  Selami Yıldız başkanlığında yapılan 
toplantıda bir araya gelen komisyon ikinci kez 
toplandı.
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Başkan Beyazgül, Türkiye’nin en genç 
nüfusuna sahip Şanlıurfa’da yapılması 

planlanan bisiklet yolları ve akıllı bisikletle-
rin kente çok yakışacağını belirterek “Ne vaat 

ettiysek birer birer hayata geçiriyoruz. Değerli 
Şanlıurfalıların emanetine ilk günkü gibi sahip 

çıkıyoruz” dedi.

İLK UYGULAMA GAP VADİSİ 3. ETAPTA 
HAYATA GEÇİYOR

Büyükşehir Belediyesi Etüt-Proje Daire Başkanlığın-
ca hazırlanan projenin ilk etabı GAP Vadisi 3. Etap 

parkı içinde 1970 metre uzunluk 4600 m2 alan üzerin-
de yapılacak. Etaplar halinde hazırlanan çalışmaların 

tamamlanmasının ardından “Akıllı Bisiklet Projesi” için 
20 adet bisiklet 20 adet park yeri, 1 adet kiralama terminali 

oluşturulacak. Bisiklet kiralamak isteyenler web site, ios 
ve android telefonlara uyumlu uygulama üzerinden Urfa 

Kart, abonman kartı ve kredi kartı ile kiralayabilecekler. 
arzu eden kendisine ait bisikleti de kullanabilecek.

Büyükşehir Belediye Başkanı Zeynel Abidin 
Beyazgül, seçim öncesinde ne vaat etmişse 
birer birer yerine getiriyor. GAP ATEM’de 
düzenlenen Lansman Proje Tanıtım Toplan-
tısında gündeme getirilen “Akıllı Bisiklet 
Yolu” projesi hayata geçiriliyor

Akıllı Bisiklet
Şanlıurfa’ya Çok Yakıştı
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Şanlıurfa Büyükşehir Belediyesi, GAP 3. Etapta ye-
nilenebilir güneş enerjisiyle çalışan akıllı kamelya 

şarj istasyonlarını vatandaşların hizmetine sundu. Şan-
lıurfa’da bir ilk olan akıllı kamelya şarj istasyonları 
vatandaşlardan tam not aldı.
Büyükşehir Belediye Başkanı Zeynel Abidin Beyaz-
gül’ün öncülüğünde Akıllı Şehircilik ve İnovasyon Şube 
Müdürlüğü tarafından yürütülen projeyle Şanlıurfa’nın 
en önemli yeşil alanlarından biri olan GAP 3’te artık 
piknik yaparken telefonunuzun şarjı hiç bitmeyecek. 

Dershaneden çıktıklarını parkta biraz dolaşırken akıllı 
kameyla şarj istasyonlarını gördüklerini ve hemen 
telefonlarını şarj ettiklerini belirten öğrenciler uygu-
lamadan dolayı Büyükşehir Belediye Başkanı Zeynel 
Abidin Beyazgül ve Akıllı Şehircilik İnovasyon Mü-
dürlüğü çalışanlarına teşekkür etti.

GAP 3. ETAP PİLOT OLARAK SEÇİLDİ

Yenilenebilir güneş enerjisiyle çalışan çevre dostu, te-
lefon, tablet şarj istasyonları,  ilk olarak GAP 3. Etapta 
pilot olarak uygulandı. Daha sonra kent genelindeki tüm 
parklarda yaygınlaştırılacak olan şarj istasyonlarından 
vatandaşlar ihtiyaç duydukları her an ücretsiz olarak 
faydalanabilecek.

Güneş Enerjili
Akıllı Kamelya Şarj İstasyonları
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Mahmut ÖZYAVUZ
Harran Belediye Başkanı



Harran Belediyesi kendi öz kaynaklarıyla kırsal mahalle 
yollarını asfaltla buluşturmaya devam ediyor. Geçtiği-
miz birkaç gün içerisinde Algılı Kırsal Mahallesi’nde 

başlatılan köy içi asfalt yol çalışmaları ekiplerin hafta sonu me-
saisinde gösterdikleri yoğun çalışmalar sonucu tamamlandı. İlçe 
merkezinden, en uzaktaki kırsal ma-
hallelere dek Harranlı hemşerilerimize 
hizmet götürmenin gayesi içerisinde-
yiz diyen Harran Belediye Başkanı 
Mahmut Özyavuz, “Kısa süre önce 
Algılı Kırsal Mahallemizde başlattı-
ğımız köy içi asfalt yol çalışmamız 
tamamlandı. Yıllardır hizmete susa-
mış halkımıza bizler hizmet etmekten 
onur duyuyoruz. Belirlediğimiz 
program dahilinde belediyemizin öz 
kaynaklarıyla köy içi asfalt yol çalış-
malarımız dur durak bilmeden devam 
ederken, çalışmalar sonrası halkımızın 
hizmetlerimiz karşısında duydukları 
memnuniyeti görmek, çalışma azmimizi daha da perçinlerken 
Algılı Kırsal Mahallemizde bugün itibariyle tamamladığımız ça-
lışmaların vatandaşlarımıza hayırlı uğurlu olmasını diliyorum” 
ifadelerini kullandı. Köy içi asfalt yol çalışmaları vatandaşların da 
takdirini topluyor. Dört koldan yürütülen çalışmalarla kısa sürede 
çalışmaların tamamlandığını dile getiren vatandaşlar duydukla-
rı memnuniyeti dile getirirken, uzun yıllar bekledikleri hizmete 

Başkan Özyavuz’la kavuştuklarına dikkat çekti. Algılı Mahalle 
Muhtarı Hasan Çağatay çalışmalardan duyduğu memnuniyeti dile 
getirerek; “Harran Belediye Başkanı Sn. Mahmut Özyavuz’a yap-
tığı hizmetlerden dolayı mahallem adına teşekkür ederim” dedi. 
Algılı Kırsal Mahallesi sakini çocuklar da artık daha mutlu. Artık 

yazın toz, kışın ise çamur problemi 
yaşamayacaklarına değinen çocuklar 
“Genç Başkan Mahmut Özyavuz’a 
çok teşekkür ederiz” ifadelerini kul-
landı. Öte yandan Harran Belediyesi 
tarafından yapılan açıklamada Harran 
ilçesine bağlı kırsal mahallelerde yürü-
tülen köy içi asfalt yol çalışmalarının 
belirlenen program dahilinde devam 
ettiği belirtildi. 

Harran’da Yollar

Asfalt ile Buluşuyor
Algılı Kırsal Mahallesi’nde çalışmalar tamamlandı. “Hizmete susamış halkımıza hizmet etmekten onur 

duyuyoruz” diyen Başkan Özyavuz, çalışmaların Algılı mahalle sakinlerine hayırlı uğurlu olmasını 
dilerken mahalle sakinleri ise Başkan Özyavuz’a teşekkürlerini sundu.
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Şeyhmus AYDIN
Siverek Belediye Başkanı



Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğüne bağlı Kadın 
Aile Birimi başlattığı eğitim seferberliği kapsa-

mında kadınların bilinçlenmesi amacıyla mesleki ve 
genel kültür kurslarının sayısı arttırdı.
Kadınları evlerinde ziyaret eden belediye personeli, 
gelen talepler doğrultusunda yeni kurslar açarak ev 
hanımlarının bir yandan aile bütçelerine katkı sunma-
larını sağlarken diğer yandan bilinçlenmelerini sağlıyor.
Halk Eğitim Merkezi Müdürlüğünün katkılarıy-
la Siverekli kadınlara okuma yazma, Kuran’ı Kerim 
kurslarının yanı sıra kadınların aile bütçelerine katkı 
sağlamak amacıyla kilim dokuma, kuaförlük, dikiş-na-
kış, aşçılık kursları veriliyor.
Belediye Başkanı Şeyhmus Aydın, kadınlara yöne-
lik pozitif ayrımcılık yaptıklarını belirterek, “Bilinçli 
bir kadın bilinçli toplumun temelini oluşturur. Bizde 
bu kapsamda özellikle hanım kardeşlerimize yöne-
lik kendilerinin talepleri doğrultusunda yeni kurslar 
açtık.” dedi. 

“Bilinçli kadın  
  bilinçli toplumu 
  oluşturur”

Siverek Belediyesince kadınlara 
yönelik mesleki ve genel kültür 
kursları devam ediyor.

Fotoğraflar Pandemi Öncesi Dönemlere Aittir.
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Bağlar Mahallesi Modern 
Parka Kavuşuyor

Güneydoğu’nun En Büyük Canlı 
Hayvan Pazarı 

Siverek’te Dezenfekte 
Çalışmaları Devam Ediyor

Sokak Hayvanları 
Unutulmuyor

Siverek Belediyesi Park ve Bahçeler müdürlüğü ekipleri tara-
fından Bağlar mahallesinde yapımına başladığı yeni modern 
parkta çalışmalarını sürdürüyor.
Bağlar mahallesi sakinlerine hizmet verecek parkta ışıklandır-
ma, tesviye ve çevre düzenleme çalışmaları tamamlandıktan 
sonra vatandaşların hizmetine sunulacağı belirtildi.
Kış ayları gelmeden çalışmalarını hızlandıran ekiplerin parkta 
ağaç dikimi, çim ekimi, ışıklandırma ve çevre düzenleme ça-
lışmalarında sona gelindiği öğrenildi.

Siverek Belediyesi Fen İşleri müdürlüğü tarafından yapımı 
tamamlanan ve bölgenin en büyük hayvan pazarı olan canlı 
hayvan satış pazarı hizmete açıldı. Siverek – Çermik karayo-
lu 10’uncu kilometresinde 100 bin metrekarelik alan üzerine 
inşa edilen hayvan pazarı, bölgenin en büyük pazarları ara-
sında yer alıyor.  

Siverek Belediyesi Çevre koruma ve Kontrol Müdürlüğü ekip-
lerince ilçede camiler, taziye evleri, otobüs durakları, şehir içi 
minibüslerde dezenfekte çalışmalarını sürdüren ekipler, resmi 
kurum ve kuruluşlar gece saatlerinde belediye ekiplerince 
ilaçlanarak dezenfekte edildi. 

Park ve alanları gezerek sokak hayvanları için yem ve yiye-
cek bırakarak beslenmesine yardımcı olan Siverek Belediyesi 
ekipleri haftanın belirli günlerinde çalışmalarını sürdürüyor.
Pandemi öncesi olduğu gibi pandemi sürecinde de sokak hay-
vanlarını besleme konusunda çalışmaları titizlikle yürüten 
ekipler alanları tek tek geziyor.
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Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğü bünyesinde Halk 
Eğitimi müdürlüğü işbirliğiyle faaliyetlerini yürü-

ten Ramazan Acarlar Gençlik Evi, yeni eğitim-öğretim 
yılının başlamasıyla birlikte üniversite sınavı hazırlık-
larına başladı.
Eğitim-öğretim yılı boyunca birçok deneme sınavının 
yapıldığı Ramazan Acarlar Gençlik Evinde tüm hiz-
metler Siverek Belediyesi tarafından ücretsiz olarak 
sunulurken kurs öğretmenleri öğrencileri hayallerini 
kurdukları üniversitelere hazırlıyor.
Temel belediyecilik hizmetlerinin yanı sıra gençlerin 
eğitimine büyük önem verdiklerini söyleyen Beledi-
ye Başkanı Şeyhmus Aydın, şunları kaydetti: “Gençlik 
evindeki temel amacımız mezun olan ve 12. sınıfta eğitim gören öğrencileri-
mizi üniversite sınavlarına hazırlamaktır. Gençlerimizin hayallerinin peşinden 
koşmasına yardımcı olmak ve eğitim destek konusunda gerekli hassasiyeti gös-
teriyoruz. Bu vesileyle eğitimin öncelikli konularımız arasında olduğunu ve 
imkanlar ölçüsünde eğitime destek vermeye devam edeceğiz.”
Son yapılan üniversite sınavında yaklaşık 90 öğrenciyi üniversiteli yaptıklarını ha-
tırlatan Başkan Aydın, eğitime yönelik proje üretmeye devam edeceklerini belirtti.

Siverek Belediyesi Gençleri 
Üniversite Hedeflerine Hazırlıyor

Tüm hizmetlerin Siverek Belediyesince ücretsiz olarak sunulduğu gençlik evlerinde eğitim alan öğrenciler, 
üniversite sınavlarına hazırlanarak hedeflerine ulaşıyor.
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www.liderbaskan.com

DERGİMİZ  AMERİKA -  AVRUPA -  ASYA'DA BULUNAN 
TÜRK DERNEKLERİ ve ELÇİLİKLERİMİZE DİJİTAL OLARAK ULAŞIR.

İletişim: 0541 743 13 37
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